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Председник Србије Александар Вучић састао се у Рашки са представницима Срба са Косова и 
Метохије уочи ванредних избора у четири општине на северу КиМ, на којима представници Срба 
не желе да учествују јер траже да буде формирана ЗСО, као услов да се Срби врате у институције. 
На састанку је предложено девет мерa које би могле да побољшају услове живота Срба на КиМ.

9 мера Подршке за наш народ на ким

„У Рашку, на састанак са политичким представницима Срба са Косова 
и Метохије, дошао сам са спремним закључцима које сам припремио 
са премијерком, министрима и Канцеларијом за Косово и Метохију. 
Након разговора о социо-економским мерама разговараћемо и 
о политичкој и безбедносној ситуацији на целом Косову и Метохији”.

Српска листа, највећа странка Срба на 
КиМ, није учествовала на ванредним ло-
калним изборима у четири општине на 
северу КиМ (Северној Митровици, Зу-
бином Потоку, Звечану и Лепосавићу) и 
позвала је Србе да их бојкотују. Гласање 

је било организовано у 13 контејнера дуж 
главних путева на северу, уз присуство 
полиције. Чак 99,7 одсто Срба није изаш-
ло на изборе, а гласао је и значајно мањи 
број Албанаца. „Српски народ показао 
је да тражи другачији приступ међуна-

родне заједнице, дијалог, а не наметање 
решења. Наш народ показао је дисципли-
ну и одговорност каква није виђена. По-
казали су да нису шака зоби и да никоме 
неће дозволити да их позоба“, поручио је 
председник Вучић. 

У Спомен-подручју „Доња Градина“ код Козарске Дуби-
це одржана је централна манифестација обележавања Дана 
сећања на жртве усташког злочина у НДХ у концентрационом 
логору Јасеновац, у присуству највиших званичника Републи-
ке Српске и Србије и великог броја грађана.

дана сећаЊа на жртВе усташкоГ злочина у ндХ

кад србину дозлоГрди, 
Више ПоВратка нема

„За оне који су нестали без трага, ми смо 
једини траг. Морамо да будемо и траг 
и путоказ и име за оне који су овде 
убијани без бележења њиховог имена и 
броја. У Доњој Градини и Јасеновцу убијано 
је намерно име, вера и нација. Данас Срби 
јединствено реагују на спољне притиске. 
Када Србину дозлогрди, више повратка 
нема, он хоће да буде само свој на своме”.

срби Показали јединстВо у бојкоту куртијеВиХ избора
ПолаГање веНаца На СПоМеН-обележЈе СтРаДалиМа У лоГоРУ ЈаСеНовац

аНа бРНабић, алеКСаНДаР вУчић, ПетаР ПетКовић

СаСтаНаК Са ПолитичКиМ ПРеДСтавНициМа СРба Са КиМ
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ПРеДСеДНиК УМаРо СиСоКo еМбало и ПРеДСеДНиК алеКСаНДаР вУчић

Посета Председника ГВинеје бисао

србија ПоВећаВа ПрисустВо на 
афричком континенту

„од земље високе нестабилности, председник ембало направио је 
у земљу високе стабилности зато и ужива велико поверење својих 
грађана. Надам се много бољој сарадњи са Србијом. Договорили смо 
повећање броја студената из Гвинеје бисао које ће Србија стипендирати, 
као и сарадњу у борби против тероризма, у пољопривреди, семенској 
индустрији. Србија ће повећати присуство на афричком континенту, где 
сада има свега 14 амбасада, од којих је 12 функционално”.

заједнички настуП на сајму 
Вина у италији

„очекујем укидање радних дозвола у оквиру отвореног балкана, то је 
основа економске сарадње укључених земаља. Разговарали смо 
о безбедности хране и усаглашавању електронских карата, пријему 
нових идентификационих картица и сложили смо се да ћемо моћи да 
направимо напредак наредих месеци по том питању”.

Председник Србије Александар Вучић бора-
виo je у Италији, где се састаo са председни-
ком Владе Албаније Едијем Рамом и председ-
ником Владе Северне Македоније Димитром 
Ковачевским, у оквиру иницијативе Отворени 
Балкан. Након сусрета, тројица лидера посе-

тила су Међународни сајам вина „VINITALY 
2023“ у Верони и, са министром спољних по-
слова Италије Антонијeм Тајанијем, обишли 
заједнички штанд на којем су своја вина пред-
ставили излагачи из земаља чланица иниција-
тиве Отворени Балкан.

састанак са 
премијеркОм 
ЂОрЂОм 
мелОни

Верона

Током боравка у Италији, председник 
Вучић састао се и са премијерком Ита-
лије Ђорђом Мелони, са којом је имао 
садржајан и добар састанак. Истакао је, 
том приликом, да Италија види Србију 
као поузданог, стабилног, малог, али 
важног савезника и пријатеља на Балка-
ну, те да посету премијерке Мелони Ср-
бији очекује пре краја године.

Гост Србије и председника Александра Ву-
чића био је председник Гвинеје Бисао Умаро Си-
сокo Ембало. Двојица председника разговарала 
су о важним питањима између две државе, међу 
којима је посебно место заузимало очување те-

риторијалног интегритета. Председник Вучић 
рекао је да ће се одазвати позиву да посети Гви-
неју Бисао у октобру или новембру, и подсетио 
да је та земља стекла независност 1973. године, 
а да је Србија признала 1975. године.

еДи РаМа, алеКСаНДаР вУчић, ДМитаР КовачевСКи
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батајница Приказ Војске србије „Гранит 202 3”

„честитам војсци Србије 
на, до сада, највећем и 
најлепшем приказу способности. 
Поносан сам на наше војнике, на 
нашу војску, која је јача и 
опремљенија него икада, али 
и на све наше грађане који су 
својим радом довели до оваквих 
резултата. Данас смо довољно 
чврсти да можемо да сачувамо 
земљу, одбранимо мир и обез-
бедимо даљи напредак. ово је 
снага Србије”!

На војном аеродрому „Пуковник-пилот Миленко Павловић“ 
одржан је приказ Војске Србије „Гранит 2023“, у којем је било 
ангажовано више од 5.000 припадника Министарства одбране 
и Војске Србије, око 2.300 средстава наоружања и војне опре-

ме, и више од 60 ваздухоплова. Присутан је био државни врх 
Србије, не челу са председником Александром Вучићем, а међу 
гостима били су и премијер Мађарске Виктор Орбан и председ-
ник Републике Српске Милорад Додик.

ОвО је снага србије!

СвечаНоСти У батаЈНици, ПоРеД ДРжавНоГ вРха СРбиЈе, ПРиСУСтвовали СУ и ПРеДСеДНиК РеПУблиКе СРПСКе МилоРаД ДоДиК 
и ПРеМиЈеР МађаРСКе виКтоР оРбаН
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ИНТЕрВЈу

Надлежност ресора Ми-
нистарства за рад, запо-
шљавање, борачка и со-

цијална питaња, које предводи 
министар Никола Селаковић, 
изузетно је широка, а рад му је 
директно везан за потребе грађа-
на. Према речима министра Села-
ковића, ускоро нас очекује, после 
18 година, усвајање новог Закона 
о безбедности и здрављу на раду. 
Поред тога што ће казне бити поо-
штрене, како каже, новим законом 
уводе се и нове обавезе за посло-
давце, као што је то да обезбеди 
одговарајуће лекарске прегледе о 
свом трошку.

- Такође, побољшање положаја 
младих на тржишту рада, које тре-
ба да се огледа у порасту запосле-
ности, један је од приоритета Ми-
нистарства и Владе Србије. Прошле 
године започели са припремама за 
спровођење програма „Гаранцијa 
за младе“, који подразумева да 
млади до 25 година добијају пону-
ду за посао или наставак образо-
вања, праксу или обуку од четири 
месеца од уласка у статус незапос-
лености или напуштања, односно 
завршетка формалног образовања. 
Током 2023. настављамо са спро-
вођењем акционог плана, а сред-
ства су обезбеђена из ЕУ фондова 
и буџета. Такође, настављамо и са 
програмом „Моја прва плата“, зах-
ваљујући којем се у 2022. години 
повезало око 9.000 кандидата са 
више од 5.000 послодавцa. Почела 
је примена и Закона о социјалном 
предузетништву и радити на томе 
да тешко запошљива лица, попут 
особа са инвалидитетом, старији 
од 50 година, Роми, жртве поро-
дичног насиља, или жене са села, 
дођу до запослења. Држава је у 
2023. години само за субвенције 
предузећа која запошљавају особе 
са инвалидитетом издвојила 625 
милиона динара и још 550 милиона 
динара за мере подстицања запо-
шљавања особа са инвалидитетом, 
које спроводи НСЗ. Циљ нам је да 
људима, који су корисници нов-
чане социјалне помоћи, али који 
су радно способни, омогућимо да 
раде, што ће унапредити квалитет 
њиховог живота и смањити из-
двајања државе.

- Ове године поделићемо 
и прве борачке спомени-
це нашим борцима који су 
учествовали у ратним су-
кобима 1991 - 1999. године, 
који су први стали у одбрану 
државе када је то било најпо-
требније, а који су годинама 
уназад били на маргинама 
друштва. Радићемо на даљем 
унапређењу положаја борач-
ко-инвалидске популације, 
посебно код остваривања 
права на здравствену зашти-
ту, у чему очекујемо значајну 
подршку Министарства здра-
вља и РФЗО. Отворићемо и 
нови герентолошки центар у 
Ваљеву, чиме ћемо додатно 
ојачати капацитете смештаја 
за најстарије суграђане.

како оцењујете из-
двајања државе за помоћ 
најугроженијим катего-
ријама становништва?
- Око 89 одсто укупног 

буџета Министарства, који 
износи 172 милијарде ди-
нара, одлази на социјална 
давања, од чега скоро 88 ми-
лијарди динара за децу и по-
родицу, а око 32,8 милијарди 
за новчану социјалну помоћ 
најугроженијима. Скренуо 
бих пажњу на две веома бит-
не чињенице. Увођењем сис-
тема „Социјална карта“ при 
центрима за социјални рад, а 
што је ништа друго до регис-
тар у којем се налазе подаци 
државних органа, који су од 
значаја социјалним радници-
ма приликом доношења од-
лука о томе да ли неко лице 
испуњава законом прописа-
не услове да буде корисник 
неког права, дошли смо 
значајних сазнања. Рецимо, 
пронађени су случајеви не-
основаног вршења исплата 
и након што су лица преми-
нула, и то у више од 5.600 
случајева. Установљено је у 
више од 30.000 случајева да 
је дошло до повећања имо-
вине или прихода породица 
које користе неку врсту нов-
чане помоћи, а која то нису 

пријавила. То не значи да ће 
они аутоматски престати да 
примају новчану помоћ, већ 
да социјални радник треба 
да утврди да ли нове окол-
ности утичу на то право. 
Са друге стране, Социјална 
карта је помогла да центри 
за социјални рад проактив-
но делују према грађанима 
да могу да остваре додат-
но право, што је јединствен 
пример бриге и односа др-
жаве према грађанима. У 
96.668 случајева грађани 
су обавештени да могу да 
буду корисници неке услу-
ге социјалне заштите, а што 
до сада нису знали. Дакле, 
систем „Социјалне карте“ 
јесте одличан инструмент за 
достизање праведне и ефи-
касне расподеле социјалних 
давања. Поред тога, кроз За-
кон о финансијској подршци 
породици са децом, омо-
гућене су субвенције за мај-
ке приликом куповине прве 
некретнине, уколико ис-
пуњавају законом прописане 
услове. До сада су средства, 
у износу од 2.196.497 евра, 
одобрена за 169 мајки. Ср-
бија данас, захваљујући по-
литици коју спроводе пред-
седник Александар Вучић и 
Влада, није више Србија од 
пре 10 година, када су грађа-
ни живели у двоцифреној 
незапослености, често без 
било каквих социјалних при-
мања или могућности да им 
држава помогне. Данас се о 
проблемима наших грађана 
који живе тешко, а има доста 
таквих, говори, не скривамо 
се од њих, већ покушавамо 
да њихове проблеме решимо 
и да им помогнемо.

колико ће пензионерске 
картице значити нашим 
најстаријим суграђани-
ма?
- Демографска слика Ср-

бије, нажалост, последњих 
година обележена je трендо-
вима депопулације и демо-
графског старења. Станов-

ништво Србије стари као на-
ција и све је више суграђана 
којима је потребна додатна 
подршка државе, али и целог 
друштва. Јачање привреде, 
отварање фабрика, прилив 
директних страних инвес-
тиција, довели су до раста 
запослености. Зато данас 
можемо да спроводимо мере 
подршке усмерене ка пензи-
онерима. Новембарским и 
јануарским повећањем, пен-
зије у Србији увећане су за 
20,8 одсто. До краја године 
очекује нас још један дво-
цифрен раст пензија, како је 
најавио и председник Вучић. 
Картице за пензионере још 
једна су потврда одговор-
не политике коју спроводи 
председник Вучић, али и 
показатељ да Србија није 
више земља транзиције, већ 
држава која корача чврстим 
корацима напред. За мање 
од два месеца за картицу се 
пријавило 583 хиљаде наших 
најстаријих суграђана.

а колико помаже 
најмлађим суграђанима, 
првенствено код запо-
шљавања?
- Као што сам већ навео, 

један од најважнијих проје-
ката јесте програм „Гаран-
ција за младе“, који ће се 
делом финансирати из буџе-
та, а делом уз подршку ЕУ. 
Циљ нам је да свака млада 
особа до 25 година добије 
запослење чим заврши шко-
ловање, или да се омогући 
дошколовавање у оним 
случајевима, када млади са 
постојећим образовањем 
или занимањем предста-
вљају теже запошљиву ка-
тегорију. У 2023. години за 
активне мере запошљавања 
издвојено је скоро седам 
милијарди динара. Једна од 
циљних група јесу и млади 
старији од 30 година за које 
је, преко Националне служ-
бе за запошљавање, пред-
виђен низ обука, тренинга 
и едукација, како би стекли 

вештине и знања која су 
потребна на тржишту рада. 
Циљ нам је да наши млади 
остану у својој земљи, овде 
граде каријере, оснивају по-
родице и да своју децу сутра 
уче о својој земљи, историји, 
култури. Само на тај начин 
можемо да обезбедимо бу-
дућност нашем народу и на-
шој држави.

колико се србија проме-
нила у последњих десет 
година? и које бисте об-
ласти издвојили као оне 
у којима смо највише на-
предовали?
- На то питање најбоље 

могу да одговоре грађани 
Србије. Управо они, дајући 
на сваким изборима подрш-
ку председнику Вучићу, 
показују да председник и 
Влада, чија је окосница СНС, 
спроводе политику која 
даје резултате. На коју год 
страну да погледате, према 
Суботици, или према Нишу, 
Лозници или Бору, видећете 
промене на боље. Видећете 
нове путеве, фабрике, мо-
стове, нове школе, дечије 
вртиће, паркове, али и об-
новљена позоришта, домове 
културе. Београд и цела Ср-
бија, постали су велико гра-
дилиште и велико тржиште 
рада. Пре само 10 година 
суочавали смо се са дво-
цифреном незапосленошћу, 
а данас је стопа незапос-
лености 8,9 одсто. Пензије 
су повећане за 20,8 одсто у 
претходна четири месеца, 
а до краја године биће још 
веће. Србија је постала стуб 
стабилности у региону, има 
пријатеље на Истоку и на 
Западу, разговара са свима. 
Бори се за своје интересе, 
спроводећи своју политику, 
али уважавајући свакога. 
Србија, са председником Ву-
чићем на челу, је Србија која 
иде напред, која препознаје 
потребе својих грађана и 
бори се за њихов још бољи 
живот и будућност.

никола селакоВић, 
министар за рад, запошљавање, борачка и 

социјална питања

По заВршетку школе, млади ће добијати 
Понуду за Посао или за настаВак образоВаЊа



ВЕСТИ

ВаЉеВо

беоГрад
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Председник Србије Александар Вучић при-
суствовао је отварању деонице Нови Београд 
- Сурчин ауто-пута „Милош Велики“, која је 
дуга око осам километара. Возачи ће на ову 
магистралну градску саобраћајницу моћи да 
се укључе из Војвођанске улице и Јурија Га-
гарина на Новом Београду, а брзина кретања 
је 80 километара на час. Градња обилазнице 
почела је крајем марта 2021. године, комер-
цијални уговор потписан је са компанијом 
„Чајна комјуникејшнс констракшн компани“, 
а његова вредност је 70,5 милиона евра.

отВорена деоница ауто-Пута 
од ноВоГ беоГрада до сурчина

„Градимо, пропорционално својој 
величини, највише брзих 
саобраћајница у целој европи. 
Путеви доносе предност, срећу 
и напредак, доводе 
инвеститоре. ова деоница је 
жила куцавица за београд, неким 
путницима за чак 20 минута 
скраћује пут до чачка. одмах 
поред градиће се национални 
стадион и нови сајам, биће ово 
један потпуно нови центар града, 
близу аеродрома”.

беоГрад

оВде ће се ПраВити најбоЉе ВаГе на сВету

У Ваљеву је отворена фабрика 
немачке компаније „Бицерба“, 
једног од глобалних лидера у 
производњи вага и светског 
добављача савремених ре-
шења из области технологије 
вагања, сечења и етикети-
рања. Изградња објекта поче-
ла је у марту прошле године, а 
у фабрици ће радити око 300 
радника.

срц „раднички” зВаће се По дуди иВкоВићу

„ово је инфраструктурно 
подизање Србије, које је 
најважније за промену свега, 
а резултати у спорту видеће се 
за 10 или 15 година. Молим вас 
да ова лепотица од дворане 
понесе име легендарног 
Душана Дуде ивковића, који је 
урадио много за српско друштво 
и спорт”.

Председник Александар Вучић обишао је 
градилиште Спортско-рекреативног центра 
„Раднички“, који ће бити завршен за две го-
дине. Пројектом је предвиђена изградња 
савременог објекта са двораном капацитета 
од 1.025 гледалаца, са административним и 
комерцијалним делом.

„Компанија „Бицерба” има традицију дугу више од 150 година 
и хвала породици Краут што ће се у Ваљеву правити најбоље 
ваге на свету. За мање од годину дана биће завршена и брза 
саобраћајница до Лајковца, до 15. октобра стићи ће гас 
у Ваљево, и остаје нам још да обновимо пругу до црногорске 
границе и да изградимо најмодернију болницу”.
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србија саЊа и сноВе остВарује

обилазак рашкоГ окруГа

мноГо ћемо уложити у централну 
србију да би Људи оВде остали

„Градићемо пут чачак-адрани, па трстеник и до Рашке брзу саобраћајницу. 
Добићете и затворени базен и дијагностички центар. Две фабрике које смо 
довели и домаћи „Гир” запослили су више од 5.000 људи, а гледаћемо да 
помогнемо још више. обезбедићемо капиталног инвеститора, који би 
запослио и школоване и људе са средњом стручном спремом, како бисмо 
повећали просечну плату. Мораћемо много више да уложимо у централну 
Србију да би људи овде живели, а не одлазили у београд”.

Током посете Рашком округу, председник Србије 
Александар Вучић присуствовао је обележавању 
почетка радова на реконструкцији и доградњи 
Опште болнице у Новом Пазару, а затим је у селу 

Павлица обишао сеоско туристичко домаћинство 
„Топлина душе“. Током поподнева обратио се ве-
ликом броју окупљених грађана у хали Спортског 
центра „Ибар“ у Краљеву.

народна скуПштина реПублике србије

Почело Пролећно заседаЊе

Прва седница редовног пролећног за-
седања Народне скупштине почела 

је 19. априла. На дневном реду био је из-

бор чланова Високог савета тужилаштва 
и Високог савета судства, Савета Држав-
не ревизорске институције, Републичке 

комисије за заштиту права у поступцима 
јавних набавки и реизбор Зорана Паша-
лића за заштитника грађана.

СТрАНАЧКЕ ВЕСТИ

боља србија колективно прешла у снс

Председник ИО СНС Дарко Глишић 
саопштио је да је странка Боља 

Србија колективно приступила СНС-у 

и да је председник ове странке, Дра-
ган Јовановић, један од најутицајнијих 
људи у Шумадији, те да је та странка до 

сада имала веома запажене резултате 
и представнике у локалним парламен-
тима.

влаДиМиР оРлић, ПРеДСеДНиК НаРоДНе СКУПштиНе МилеНКо ЈоваНов, шеф ПоСлаНичКе ГРУПе 
„алеКСаНДаР вУчић - ЗаЈеДНо МожеМо Све“

велиКи МитиНГ У СПоРтСКоЈ хали У КРаљевУ

обилаЗаК СеоСКоГ тУРиСтичКоГ ДоМаћиНСтва „тоПлиНа ДУше“МлаДи аКтивиСти ПоЗДРављаЈУ ПРеДСеДНиК вУчића



ВЕСТИ ИНТЕрВЈу БрИГА О ГрАЂАНИМА
СНС ИНФОРМАТОР 116/2023  |  1514 |  СНС ИНФОРМАТОР 116/2023

ДРЖАВНА УПРАВА

јединстВено уПраВно место 
у лебану

ИНФРАСТРУКТУРА

укидаЊе транзитниХ дозВола 
са ПоЉском

Министар Горан 
Весић разговарао 
је са амбасадором 
Пољске Рафалом 
Перлом о могућ-
ности за укидање 
транзитних дозвола 
за друмски превоз и 
о даљем унапређењу 
сарадње две земље 
у области транспор-
та. Најавио је да ће 

упутити позив мини-
стру инфраструктуре 
Пољске да посети Ср-
бију, и тада би треба-
ло да буде одржана 
и седница Мешовите 
комисије, на којој би 
се разматрала мо-
гућност потпуног 
укидања транзитних 
дозвола за друмски 
превоз.

КУЛТУРА

сећаЊе на страдаЊе народне 
библиотеке

Дан сећања на 
страдање Народне 
библиотеке Србије 
у Другом светском 
рату обележен је це-
ремонијом на Косан-
чићевом венцу, где 
је министарка Маја 
Гојковић, као спе-
цијална изасланица 
председника Репу-
блике, положила је 

цвеће и симболично 
оставила књигу на 
месту срушене згра-
де. У бомбардовању 
је уништен књижни 
фонд од 500.000 све-
зака, 1.424 рукописа 
и повеља на ћири-
лици, картографска 
и графичка збирка, 
4.000 часописа, 1.800 
наслова новина...

Министар Алексан-
дар Мартиновић от-
ворио је Јединствено 
управно место у Ле-
бану, чије је успоста-
вљање МДУЛС по-
могло са скоро шест 
милиона динара. 
Истакао је да држа-
ва помаже отварање 
ЈУМ-ова, како би била 

успостављена ши-
ром Србије. Подсе-
тио је да тренутно 
функционише 37 
управних места, а да 
је у плану да их до 
краја године буде 
55, те да је то део 
реформског проце-
са и дигитализације 
јавне управе.

ФИНАНСИЈЕ

диГитализација 
царине

„Дигитализација 
царине иницирана 
је пре неколико го-
дина, а урађено је 
много на унапређењу 
њеног рада“, рекао 
је министар Сини-
ша Мали приликом 
разговора са гене-
ралним секретаром 
Светске царинске 

организације Куни-
ом Микуријем. Том 
приликом, објаснио 
је да су завршени 
пројекти увођења 
е-фактура и е-фис-
кализације, као и да 
ће дигитализацијом 
царине бити заокру-
жен важан процес у 
привреди.

ПОЛИЦИЈА

укуПан криминал 
смаЊен 1,2%

Министар Бра-
тислав Гашић ре-
као је да је од јула 
до децембра 2022. 
године укупан кри-
минал у Србији 
смањен 1,2 одсто у 
односу на претход-
ни период, као и да 
је повећан проце-
нат расветљавања 
кривичних дела за 
три одсто. „Број кривичних 
дела против живота и тела 

је мањи за 3,5 од-
сто, расветљена су 
сва тешка убиства и 
тешка убиства у по-
кушају, а број кри-
вичних дела против 
имовине је мањи за 
4,3 одсто“, рекао је 
Гашић на седници 
Одбора Скупштине 
Србије за одбрану и 
унутрашње послове, 

где је представљао извештај 
рада МУП-а.

састанак са Водећим 
инВеститорима

ЕКОЛОГИЈА за 89 заштићениХ Подручја 355 милиона 
динара

За суфинансирање Програ-
ма управљања заштићеним 
подручјима издвојено је 355 
милиона динара, што је већи 
износ него претходне годи-

не. Министарка Ирена Вујо-
вић потписала је уговоре са 
управљачима 8 9 заштићених 
подручја на територији целе 
земље, којима су додељена 

средства у оквиру програма, и 
истакла да су заштићена под-
ручја највреднији део природе 
и да морају да имају посебан 
статус.

Гувернер Јоргованка Табаковић 
састала се са великим бројем 

водећих глобалних инвестито-
ра, током пролећног заседања 
ММФ-а и Светске банке, пред-
ставила им резултате Србије и 
детаљно образложила макро-

економска кретања у земљи, као 
и реформе које су планиране и 
пројекције за средњорочни пе-
риод. Такође, представила је нај-
мање шест важних разлога због 
којих је Србија добро инвести-
ционо тло.

ПроизВодЊа иноВатиВноГ лека

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА

сПоменице за борце 
деВедесетиХ

„Законодавац је 
јасно рекао да људи 
који су деведесетих 
година били моби-
лисани и носили уни-
форму, како год да се 
звала држава којој је 
Србија била стуб и 
есенција, заслужују 
признање. Циљ је да 

додељивањем бо-
рачких споменица у 
фокус ставимо људе 
којих је, нажалост, 
све мање, а који су 
деценијама били за-
борављени и готово 
невидљиви“, поручио 
је министар Никола 
Селаковић.

ОДБРАНА

сарадЊа са Габоном
Министар Ми-

лош Вучевић састао 
се са министарком 
за спољне посло-
ве Републике Габон 
Јоландом Нијонде, 
која је боравила у 
званичној посети Ср-
бији, и разговарао 
о могућностима ус-
постављања сарадње 
у области одбране, 

која би допринела и 
унапређењу свеукуп-
них односа Србије и 
Габона. Подсетио је и 
да се ове године на-
вршава пола века од 
успостављања дипло-
матских односа две 
државе, те да наша 
страна жели да раз-
вија сарадњу у свим 
областима.

ТРГОВИНА

економска сарадЊа са 
руандом

„Србија и Руан-
да традиционално 
имају добре по-
литичке односе и 
време је да и еко-
номска сарадња 
буде далеко раз-
вијенија, имајући у 
виду бројне потен-
цијале“, изјавио је 
министар Томислав 

Момировић, на-
кон састанка са 
п р е д с е д н и к о м 
Владе Републике 
Руанде Едуардом 
Нгирентеом у Ки-
галију, чиме је за-
почео тродневну 
званичну радну 
посету источној 
Африци.

У Србији је почела 
производња првог 

иновативног лека за 
оболеле од мултипле 
склерозе, под називом 
„корпос“, у компанији 

„Хемофарм“ из Вршца. 
Премијерка Ана Брна-
бић присуствовала је 
почетку производње тог 
лека и рекла да је буџет 
Србије за лечење обо-

БРИГА О ПОРОДИЦИ

Породица и демоГрафија као 
Приоритети

Министарка Да-
рија Кисић разгова-
рала је са извршном 
директорком По-
пулационог фонда 
УН (УНФПА) Ната-
ли Канем у Њујор-
ку о досадашњој 
сарадњи. Истакла 
је да је Прва на-
ционална конфе-

ренција о породици, 
коју је почетком ап-
рила организовало 
Министарство за 
бригу о породици 
и демографију, по-
тврдила као кључне 
приоритете - рад са 
УНФПА на страте-
гијама и политика-
ма.

лелих од ретких болести, 
међу којима је и мултипла 
склероза, 2012. године 
био 130 милиона динара, 

а да је сада 4,3 милијар-
де динара, односно да је 
за 10 година он 33 пута 
већи.
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Мој циљ је да 
напредујеМо у Миру, 

да још брже развијаМо 
Србију.
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ИНТЕрВЈу ИНТЕрВЈу

Сокобања је у по-
следњих пет година 
била међу пет најпо-

сећенијих туристичких дес-
тинација у Србији, а 2022. 
године оборила је све ре-
корде и заузела прво место 
по броју ноћења. Још током 
2021. године заузела је прво 
место по реализацији суб-
венционисаних ваучера, a у 
овом кварталу чак трећина 
ваучера за одмор у бањама 
- издата је за одмор у Соко-
бањи.

Владимир Миловановић, 
председник ОО СНС Соко-
бања и заменик председника 
Општине, за „СНС Инфор-
матор“ каже да Сокобања 
има јединствена природна 
богатсва, која је издвајају од 
осталих туристичких дести-
нација, а да изградња хотела, 
инфраструктурне инвести-
ције, теретана на отвореном, 
одржавање излетишта и про-
ширење аква-парка допри-
носе понуди.

- Предстоји нам комплетно 
сређивање дечјег игралишта 
у централном парку, као и 
продужење пешачке зоне од 
шеталишта до парка Бањица, 
као и комплетна реконструк-
ција мермерне променаде. 
Уграђен је видео-надзор на 
свим значајним локацијама, а 
у плану је и повећање броја 
паркинг места. Такође, фор-
мирали смо и Културни цен-
тар који ће обогатити кул-
турну понуду.

колика је била посеће-
ност претходне године 
и одакле гости најчешће 
долазе?
- Према подацима Репу-

бличког завода за статис-
тику од 31. јануара 2023. 
године, Сокобања је имала 
највише ноћења међу свим 
бањама и планинским цен-
трима. Остваривши раст од 
53 одсто у односу на прет-
ходну, до тада за њу рекорд-
ну годину, по броју ноћења 

(767.725) заузела је прво 
место међу бањама и пла-
нинским центрима у Србији. 
Захваљујући мерама подсти-
цаја у туризму и ваучерима 
које издају Влада Србије и 
ресорно министарство, ве-
лики број домаћих туриста 
први пут се срео са лепотама 
и понудама наше Сокобање, 
а њени квалитети наводе их 
да нам се редовно враћају. 
До 2019. године највећи број 
туриста долазио је са југа 
земље, док је број туриста из 
Војводине и централне Ср-
бије у константном расту.

на шта сте најпоноснији 
од оног што је урађено у 
сокобањи?
- Посебна пажња посвеће-

на је повећању у социјалним 
давањима, унапређењу у 
области културе... Од чуве-
не летње позорнице, која је 
годинама пропадала, напра-
вили смо највећи вишена-
менски објекат у овом делу 
Балкана, са импозантном 
бином и аудиторијумом за 
више од 1.500 гледалаца. 
Такође, наша општина је јед-
на од малобројних, посеб-
но у овом делу Србије, која 

обезбеђује уџбенике за све 
основце. Најбоље ученике 
основне школе наградили 
смо бициклима, а донећемо 
и локалне прописе за сти-
пендирање најбољих уче-
ника средње школе и сту-
дената. Бесплатан превоз 
спроводимо још од 2016. 
године. Грађанима у рурал-
ним насељима доступне су 
све подстицајне мере Вла-
де Србије и ресорног ми-
нистарства, али и додатне 
мере које доноси локална 
самоуправа. Све одлуке до-
носимо у складу са потреба-
ма грађана, што је у складу 
са пронародском политиком 
председника Вучића.

како грађани оцењују 
рад локалне самоуправе 
и политику председника 
Вучића?
- Наши суграђани имали 

су позитиван став према 
политици Александра Ву-
чића, што се показало већ 
на парламентарним избори-
ма 2014. године, када је ло-
кални просек резултата био 
већи од републичког просе-
ка. То су грађани изразили 
и на локалним изборима 
2016. године, када је Срп-
ска напредна странка поче-
ла да руководи Општином. 
Председник Вучић први је 
председник који је званич-
но посетио Сокобању. Он 
се 2018. године лично уве-
рио у изузетне потенцијале 
наше општине, препознао 
квалитет и труд локалног 
руководства, чији су резул-
тати такви да се њима не 
могу похвалити ни богатије 
општине. Посебно са поно-
сом истичемо реализацију 
капиталних инфраструк-
турних инвестиција, преко 
школства, здравства, култу-
ре... Грађани то виде и због 
тога су бирали оне који до-
следно и домаћински спро-
воде политику Александра 
Вучића.

Владимир милоВаноВић, 
заменик председника 
Општине Сокобања

туристички бум

сОкОбања прва у србији 
пО брОју нОћењаНародна посланица 

Јелена Миливојевић 
каже да се послани-

ци Српске напредне странке 
понашају веома одговорно 
у највишем законодавном 
телу. Пема њеним речима, 
др Владимир Орлић сјајно 
председава седницама, на-
родни посланици из СНС 
озбиљно обављају свој 
посао, а велику подршку 
имају у шефу посланичке 
групе Миленку Јованову, 
који својим репликама и 
организацијом посланичке 
групе показује какву снагу 
има СНС. Са друге стране, 
како објашњава, ништа од 
тога не може да се види у 
излагању  опозиционих по-
сланика.

- Речник, манири, оп-
хођење и наратив опози-
ционих посланика у овом 
сазиву је скандалозан и 
неприхватљив у цивилизо-
ваном друштву. Нажалост, 
гледали смо невероватне 
сцене када покушавају да 
физички нападну председ-
ника Александра Вучића и 
кукавички насрћу на једног 
човека јер их је поразио 
снагом аргумената и сми-
реношћу. Ипак, колико год 
била агресивна та мањина, 
немамо ни трунку страха 
јер смо свесни циља - побе-
де пристојне, развијене Ср-
бије. Наша борба је и жеља 
да вратимо нормалан дија-
лог у Народну скупштину, 
што је тренутно немогуће 
са људима који се деклари-
шу као опозиција, а питање 
је кога и шта представљају.

недавно сте били из-
ложени претњама и 
увредама које Вам је 
упутио суграђанин из 
аранђеловца, такође 
народни посланик, зо-
ран зечевић из српске 
странке заветници...
- Не бих се обазирала 

на претње, нити желим 
да себе стављам у први 
план. Оно што раде Зоран 
Зечевић и његови сино-
ви говори о њима и њи-

ховом кућном васпитању. 
То понашање је оличење 
антидржавне опозиције 
и показатељ шта би ра-
дили у Србији када би се 
домогли власти. Сведоци 
смо свакодневних напада 
на председника Алексан-
дра Вучића и његову по-
родицу. Нападе на себе 
доживљавам као синоним 
напада на председни-
ка Вучића и поносна сам 
што сам бедем, јер и он у 
својој борби за бољу Ср-
бију трпи ударце многих, 
па и оних са којима се бо-
рим на локалу. Као мајка 
двоје деце, удата и поро-
дична жена, сматрам да је 
борба за стабилну Србију 
изнад свега, јер је важно 
оно што остављамо новим 
генерацијама. Са аспекта 
народне посланице, такав 
начин говора и увреде не 
доприносе угледу најви-
шег законодавног тела и 
показују вредности које 
негују Заветници и Милица 
Ђурђевић Стаменковски, 
јер је лажно моралисање 
параван за оне чија дела 
доказују супротно. Виде-
ли смо физичко насиље 
синова Зорана Зечевића, 
Немање и Огњена, недав-
но у локалној скупштини. 
Ипак, понављам то гово-
ри о њима, а они треба да 
објасне својим бирачима 
да су гласали за примити-
визам најгоре врсте. Знам 
како треба да се понашам и 
где су границе, али увек ћу 
стати у одбрану слабијих, 
жена, деце, мајки...

колико су аранђелов-
чани задовољни по-
литиком председника 
Вучића и радом снс-а?
- Александар Вучић је 

небројено пута показао 
снагу, знање, спремност 
и одлучност да се суочи 
са највећим проблемима. 
Показао је невероватну 
посвећеност држави и без 
икаквог преувеличавања 
могу да кажем да је он 
највећи лидер и државник, 

којег је наша земља имала у 
модерној историји. Ужива 
огромно поверење грађана 
и сигурна сам да ће подрш-
ка само расти. Аранђело-
вац не заостаје у томе. На 
нама је да следимо његову 
визију и да макар покуша-
мо да остваримо резултате 
какве он има. Верујем да ће 
Аранђеловчани препозна-
ти све то, онако како су и 
до сада, а надам се још и 
више.

како, као дипломирани 
економиста, оцењујете 
економски развитак 
наше земље?
- Од 2012. године, еко-

номски опоравак је прио-
ритет, уз оснаживање при-
вреде и приватног сектора, 
рационализацију државне 
управе и сузбијање неза-
послености. Одговорним 
приступом и одговарајућом 
комбинацијом економских 
политика, обезбеђена је ма-
кроекономска стабилност. 
Србија има стабилан курс 
динара, а низак јавни дуг 
показује одговорно упра-
вљање јавним финансијама. 
Више од четири милијарде 
директних страних инвести-
ција у 2022. години доказује 
колико је Србија стабилна и 
пожељна за улагање. Неза-
посленост је 2012. године 
била 25,9 одсто, а сада је 
8,9 одсто. Током пандемије, 
држава је интервенцијама 
помогла угроженим секто-
рима и грађанима, обезбе-
дила вакцине, изградила 
три ковид центра, а затим 
се у рекордном року вра-
тила на правац реформи. 
И поред руско-украјинске 
кризе, Србија је рекордер по 
приливу директних страних 
инвестиција, а плате и пен-
зије настављају да расту. У 
јануару су пензије увећане 
за више од 20 одсто, а плате 
ће на крају ове године бити 
између 837 и 840 евра. Већ 
2024. године просечне пла-
те биће 930 евра, 2025. го-
дине - 1025 евра, а почетком 
2026. године - 1.124 евра.

јелена 
милиВојеВић, 

народна посланица

не бојимо се наПада оПозиције 
јер радимо за србију
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у рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. уб

ПОСЕТА мИНИСТАРА СПОРТА И ЗДРАВЉА

Завршена је реконструкција извода ниско-
напонске мреже за Јефтиће, у селу Звиздар, у 
дужини од 2,5 километара. На новоизграђе-
ној траси, 32 дрвена стуба замењена су бе-
тонским, док је уместо старих проводника 

постављен самоносиви кабловски сноп. у 
Мургашу, извод ка Крсту, постављено је 18 
нових бандера, а стари каблови замењени су 
самоносећим каблом. Министар спорта Зоран 
Гајић посетио је уб и састао се са председни-

ком Општине дарком Глишићем и директор-
кама школа, којима је донирао спортску опре-
му. Министарка даница Грујичић посетила је 
дом здравља и амбуланте у радљеву, Бања-
нима, Туларима и Памбуковици.

5. тргОвиште
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА 
ВУчИћА

Трговиште је посетио председник Александар Ву-
чић, а сачекало га је више од две хиљаде грађана. Он 
је разговарао са мештанима о текућим проблемима и 
обишао нови Ватрогасни дом. Поводом обележавања 
дана формирања Осме српске ударне бригаде, у по-
сети Трговишту били су министар Александар Мар-
тиновић и државни секретар драган Стевановић. Том 
приликом, председник Општине Ненад Крстић уру-
чио је министру Мартиновићу захвалницу за подршку 
реализацији пројеката Општине.

Крагујевац је у првој 
грејној сезони на гас, на-
кон модернизације система 
даљинског грејања, забеле-
жио смањење аерозагађења 
за 70 одсто. На евиденцији 
Националне службе за за-
пошљавање, први пут после 
скоро десет година, имамо 
мање од 14.000 незапосле-
них. Изградњом треће фазе, 
државни дата центар пре-
раста у Иновациони дис-
трикт, први у Србији и једи-
ни у овом делу Европе. Гра-
доначелник Никола дашић присуствовао 
је асфалтирању улице Миодрага Алексића 
у Станову. Асфалтирани су тротоари у на-
сељу Народни херој Филип Каљајић. Акти-
висти МО Бресница и Народни херој Филип 

Кљајић  очистили су корито реке Бреснице, 
а активисти МО драгобраћа - простор око 
Месне заједнице и дома културе. Чланови 
МО Центар града, 1.мај, Ердоглија, Бубањ, 
Белошевац, 21.октобар, Палилула, Стара 
радничка колонија и Багремар одржали су 

штандове, разговарали са суграђанима и 
делили промо материјал странке. Активи-
сти свих месних одбора обележили су дан 
жена традиционалним даривањем ружа су-
грађанкама. редовно одржавамо штандове 
и организујемо зборове грађана.

2. лајкОвац
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ЖЕНА

3. крагујевац
ДРУЖЕЊЕ НА ШТАНДОВИмА

Одржано је редовно засе-
дање ОО СНС Лајковац. Члани-
ца Председништва СНС Ивана 
Николић и члан Главног одбора 
Марко Кешељ посетили су наш 
ОО и са омладином, руковод-
ством странке и симпатизерима 
дискутовали о могућностима 
даљег унапређења квалитета 
живота. Председник ОО Андрија 
Живковић почео је обиласке свих 
насељених места. Поводом обе-
лежавања Дана жена, активисти 
ОО организовали су акцију по-
деле поклона припадницама ле-

пшег пола. Такође, организован 
је и састанак активисткиња, које 
су у просторијама ОО обележи-
ле 8. март. Активисти су редовно 
одржавали штандове, на којима 
је дељен „СНС Информатор“ и 
пропагандни материјал. Извође-
ни су радови на изградњи кишне 
канализације у улици Михаила 
Пупина. Потписани су уговори 
о стипендирању 107 студената. 
Средњу школу „17. септембар“ 
посетио је министар Зоран Гајић 
и уручио спортску опрему и рек-
визите.

4. лОзница
РАЗГОВОРИ СА ГРАђАНИмА
Одржани су састанци свих 

страначких савета. Члан Главног 
одбора СНС Марко Кешељ по-
сетио је ГО СНС Лозница. Наши 
активисти, поводом 8. марта, 
организовали су поделу цвећа 
суграђанкама у Лозници, Бањи 
Ковиљачи и Лешници. Чланови 
Уније младих и Савета за заш-
титу животне средине сакупља-
ли су отпад из реке Жеравије 
у Тршићу. Састанку Савета за 
информисање присуствовале 
су координаторке Лана Ђураш-
ковић и Радмила Вечић. Наши 

функционери и активисти разго-
варали су са мештанима свих на-
сељених места. Потпредседник 
ГО Дарко Карапанџић и председ-
ник Савета за инфраструктуру 
Никола Драгићевић обишли су 
пружне прелазе у Новом Селу, 
Лешници Добрићу, Стражи, Лип-
ничком Шору, Козјаку, Руњани-
ма, Клупцима, Лозници, 4. јулу, 
Бањи Ковиљачи и Горњој Ко-
виљачи. Председник ГО Видоје 
Петровић одржао је трибине у 
МЗ Крајишници, Тршић, Клупци 
и Ново Село.

6. врњачка бања
ОБЕЛЕЖЕН ДАН СЕћАЊА

Поводом обележавања 24. годишњице од 
НАТО бомбардовања, Бобан Ђуровић и Иван ра-
довић положили су венце на спомен-обележја код 
Црквеног брда. Одржани су избори у свих 19 мес-
них одбора, на којима су изабрани председници и 
делегати за унутарстраначке изборе, и поставље-
ни потпредседници и секретари одбора. Чланице 
унија жена делиле су каранфиле Врњчанкама, а 
ОО организовао је коктел поводом дана жена. 
Подржали смо акцију добровољног давања крви у 
МЗ Отроци. Министарство државне управе и ло-
калне самоуправе прогласило је најбоље пројекте 
којима додељује средства из програма подршке 
развоју локалне самоуправе. Наша Општина била 
је најбоља у области „равноправност и антидис-
криминација“. Министарство заштите животне 
средине определило је средства за обнову дела 
парка испод зграде Купатила.

7. ћуприја
ОБНОВА ДОмА КУЛТУРЕ У ЈОВЦУ
Општина Ћуприја предњачи по броју за-

хтева за издавање електронских грађевинских 
дозвола. Настављена је реконструкција Дома 
културе у Јовцу, где је реновиране просторије 
добило сеоско културно-уметничко друштво. 
Председник Општине Јовица Антић посетио 

је мештане Исакова и са њима разговарао о 
плановима за будућа улагања. Општина је из-
двојила 35 милиона динара за улагање у спорт 
и спортске клубове. У сарадњи са Национал-
ном службом за запошљавање, представљене 
су мере активне политике запошљавања.

МиНиСтаР ЗоРаН ГаЈић ПоСетио Је шКолУ, а МиНиСтаРКа ДаНица ГРУЈичић ДоМ ЗДРавља и аМбУлаНте

бобаН ђУРовић и иваН РаДовић ПолажУ веНце 
На СПоМеН-обележЈе На цРКвеНоМ бРДУ
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9. бачка паланка
АКЦИЈА ПОШУмЉАВАЊА

У 17 месних одбора СНС одр-
жани су избори за председнике 
и секретаре, а Бранислав Шуш-
ница изабран је за председника 
ОО. Отворене су нове страначке 
просторије у више месних одбора. 
У великој акцији пошумљавања, 
у Челареву је засађено више од 
6.500 садница дрвећа. Поводом 
8. марта, чланови ОО СНС упри-
личили су прославу за чланице, а 

на штандовима су делили покло-
не суграђанкама. Председник 
Општине Бранислав Шушница 
предао је ново доставно возило 
за ПУ „Младост“. ЈКП „Комунал-
пројект“ набавио је нове радне 
машине, а стигли су и контејнери 
за рециклажу. Активисти ОО раз-
говарали су са суграђанима и де-
лили „СНС Информатор“.

11. пОжаревац
ПОмОћ КОД УГРАДЊЕ СО-
ЛАРНИх ПАНЕЛА

Градоначелник Саша Павловић 
потписао је уговоре о суфинанси-
рању пројеката девет удружења у 
области заштите лица са инвали-
дитетом. Потписани су и уговори за 
суфинансирање уградње соларних 
панела са осам корисника. Град је за 
спорт определио 162.000.000 дина-
ра. Обележена је годишњица НАТО 
агресије, а у Градској кући уприли-
чен је пријем за породице погину-
лих припадника војске и полиције.

12. бела паланка
ИСТА СПОмЕН ОБЕЛЕЖЈА У 
ПАЛАНЦИ И ДУБИЦИ

Обострана жеља за сарадњом 
општина Козарска Дубица и Бела 
Паланка траје већ 50 година. У 
част јубиларне годишњице од бра-
тимљења, у Белој Паланци и Ко-
зарској Дубици биће постављена 
истоветна обележја. То су потвр-
дили председник Општине Бела 
Паланка Горан Миљковић, који je 
са сарадницима посетио Козарску 

Дубицу, и начелник Општине Ко-
зарска Дубица Раденко Рељић.

13. пОжега
НИКИТОВИћ НА чЕЛУ ОО

У оквиру унутарстраначких из-
бора, на Изборној скупштини ОО 
СНС за председника је једногла-
сно изабран Ђорђе Никитовић, 
који уједно обавља и функцију 
председника Општине.

15. прОкупље
ПРИЈЕм ГРАђАНА

Председник ГО СНС и на-
родни посланик прим. доц. др 
Дарко Лакетић организовао је 
пријем грађана у просторија-
ма странке. Чланови Савета 
омладине ОО су 8. марта, у 
пешачкој зони, поделили су-
грађанкама цвеће и честитали 
празник.

17. шид
ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ 
У КУКУЈЕВЦИмА

Повереник ОО Зоран Семеновић 
обишао је МЗ Адашевци и Гибарац, 
а сваког понедељка разговара са 
грађанима Шида. Чланови ОО ор-
ганизовали су штандове у центру 
града, разговарали са мештанима 
и делили „СНС Информатор“ и ре-
кламни материјал. Такође, делили 
су и прехрамбене и хигијенске паке-
те породицама слабијег материјал-
ног стања. Поводом Дана жена, 
Семеновић и чланови ОО уручи-
ли су пригодне поклоне и цвеће 
суграђанкама. Председник Алек-
сандар Вучић посетио је пољопри-

вредно газдинство Косијер у селу 
Кукујевци. Више од 1.000 чланова 
ОО присуствовало је митингу у 
Сремској Митровици. Одржане су 
изборне скупштине у свих 25 мес-
них одбора, а Семеновић је једно-
гласно изабран за председника ОО.

19. смедеревска 
паланка
НАСИПАЊЕ ПУТЕВА 
У АЗАЊИ

Министар и члан Председни-
штва СНС Александар Мартино-
вић посетио је Смедеревску Па-
ланку и наш ОО, где је разговарао 
са активистима. Састанку су при-
суствовали и чланови ИО Дали-

бор Шћекић и Дарко Јовановић. 
Министарство за државну управу 
и локалну самоуправу одобрило 
је 20 милиона динара за рекон-
струкцију дела главне улице. На-
сути су путеви у засеоку Стубли-
на у селу Азања. Одржан је радни 
састанак Савета за информисање 
ОО. Никола Вучен једногласно је 
изабран за председника ОО на 
Изборној скупштини.

У Смедеревској Паланци одр-
жан је састанак чланова Савета за 
информисање СНС за Централну 
Србију, а организатор скупа био 
је ОО СНС, на челу са поверени-
ком Николом Вученом. Присут-
ним активистима из пет округа 
обратили су се Никола Вучен,  

Далибор Шћекић и Братислав 
Гашић, као и координатори Лана 
Ђурашковић, Радмила Вечић и Је-
лена Максимовић.

20. србОбран
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ЖЕНА

Поводом Дана жена, органи-
зована је прослава у Пензионер-
ском дому, уз храну, пиће, музику 
и поделу цвећа. На штандовима 
у Србобрану, Турији и Надаљу 
делили смо суграђанкама руже и 
огледалца. Такође, активисти кол 
центра телефонски су честита-
ли дамама празник. Прослава за 
пензионерке организована је и у 
Надаљу.

8. крушевац

ПОДЕЛА САДНИЦА РУЖА И ВОћА

Одржан је проширени састанак Градског 
одбора, који је водио члан Председништва 
СНС  Братислав Гашић, на којем је било 
речи о припремама за унутарстраначке 
изборе и актуелним темама. Крушевац 
је посетила министарка дарија Кисић и, 
након састанка са градоначелницом Јас-
мином Палуровић, обишла породилиште. 

Традиционално, поделом садница воћа и 
ружа, чланови ГО СНС честитали су дан 
жена суграђанкама. Акција добровољног 
давања крви организована је у просто-
ријама ГО. Крушевац је посетио државни 
секретар Лав Григорије Пајкић и обишао 
социјалне установе, а затим је, заједно са 
Невеном Ђурић, Зораном Томићем и Нена-

дом Андрићем, разговарао са активистима 
у ГО. Наши активисти делили су „СНС Ин-
форматор“ и разговарали са суграђанима. 
Потпредседница Главног одбора СНС Не-
вена Ђурић дружила се са омладинцима 
ОО СНС Палилула. Градски одбор посетио 
је и Крсто Јањушевић, члан Председни-
штва и члан ИО СНС.

10. власОтинце
ОБНОВЉЕН 
ВРТИћ У СТАЈКОВЦУ

у Стајковцу је дограђена 
зграда вртића и реновирана 
амбуланта, средствима локал-
не самоуправе и Министар-
ства правде. Општина Власо-
тинце формирала је Локални 
фонд за развој пољопривре-
де, вредан 3.000.000 динара, 
који је ове године намењен 
сточарима. Приликом посете 
Ош „Синиша Јанић“ и новоиз-
грађеној фискултурној сали, 
министар спорта Зоран Гајић 
уручио је спортску опрему. 
Културни центар, уз помоћ 
локалне самоуправе, наба-
вио је дигитални биоскопски 
пројектор. Грађани су добили 
субвенције за уградњу солар-
них панела. Општина је са 40 
милиона динара подржала 33 
спортска клуба и удружења.

18. трстеник
ДЕСЕТ ГОДИНА 
УНИЈЕ мЛАДИх

16. нОви сад

ВУчЕВИћ ТРЕћИ ПУТ ПРЕДСЕДНИК ГРАДСКОГ ОДБОРА

Срећни смо и поносни што је трећи пут 
наш дугогодишњи председник ГО, Милош 
Вучевић, једногласно изабран за пред-
седника ГО СНС Нови Сад. Пошто је март 
посвећен дану жена, чланови свих месних 
одбора обишли су своје чланице или им на 
пулту уручили медењаке и руже. Пултови се 
свакодневно одржавају широм града и при-
градских насеља. Активисти МО Нова дете-
линара и МО Јаша Томић придружили су се 
акцији сакупљања лишћа на блоковским по-

вршинама, коју организује ЈКП „Зеленило“ 
са месним заједницама.

Градоначелник Милан Ђурић угостио 
је шефа Мисије ОЕБС у Србији, амбасадо-
ра Јана Братуа, и истакао један од успеш-
но реализованих пројеката, регионални 
стамбени програм, у оквиру којег је трајно 
стамбено решено више од 550 избеглич-
ких породица. Градоначелник је обишао 
пољопривредно газдинство Сање Кузмано-
вић, која се бави органском производњом, 

а коју је Град субвенционисао за куповину 
опреме за прераду воћа и поврћа и бренди-
рање производа. Обележене су две године 
рада Института за вештачку интелигенцију 
Србије, а обележавању су, заједно са пре-
мијерком Аном Брнабић, присуствовали 
градоначелник Ђурић и шеф делегације Еу 
у Србији. Градоначелник је обишао радове 
на првој фази изградње саобраћајнице на 
Мишелуку и Крајишке улице у Петровара-
дину.

Функционери и активисти ОО СНС тради-
ционално су, поклањањем садница ружа и про-
мотивног материјала, честитали суграђанкама 
дан жена. Прославили смо јубилеј, 10 година 
од оснивања уније младих ОО, заједно са мла-
дима, руководством и гостима из суседних од-
бора расинског округа. Обележавању јубилеја 
присуствовали су и Невена Ђурић, чланица 
Председништва СНС, и Ненад дејановић, члан 
Главног одбора.

14. зајечар
УВЕК СА СУГРАђАНИмА

Градоначелник Бошко Ни-
чић обишао је радове у шОСО 
„Јелена Мајсторовић”, у којој се 
одвија енергетска санација. уру-
чени су уговори неформалним 
групама младих за пројекте од 
општег интереса за младе. Пред-
седник ГО СНС Милан Станко-
вић посетио је домаћинства у 
селима Грљан и Ласово. Такође, 
поводом дана жена, заједно са 
активистима, уручио је поклоне 

суграђанкама у центру града. 
Председник Станковић разго-
варао је са мештанима у селу 
Селачка и Мали Извор, обишао 
је пензионере у Грлишту, као 
и радове на уређењу простора 
око споменика на Краљевици. 
Министар Томислав Момировић 
обишао је радове на изградњи 
дистрибутивног центра. Мер-
кантилни кукуруз из робних ре-
зерви добило је 100 сточара.



ГрАд БЕОГрАд
СНС ИНФОРМАТОР 116/2023  |  2524 |  СНС ИНФОРМАТОР 116/2023

СНС ПАНОрАМА БрИГА О ГрАЂАНИМА
21. деспОтОвац
УРЕђЕЊЕ мАКАДАмСКИх 
ПУТЕВА

Пред почетак пролећних радова у 
пољу, деспотовачка општина обез-
бедила је уређење макадамских пу-
тева у свим месним заједницама. Ова 
редовна активност, у виду посипања 
и равњања путева, омогућиће лакшу 
проходност возила.

22. чОка
ПОДЕЛА 
„СНС ИНФОРмАТОРА“

Чланови ОО честитали су 8. 
март припадницама лепшег пола 
и поделили пригодне поклоне. 
Такође, на штандовима у свим 
насељеним местима разговарали 
су са суграђанима, делили „СНС 
Информатор“ и промотивни мате-
ријал странке. На Изборној скупш-
тини ОО, за председника ОО 
изабран је Михајло Поповић.

23. инЂија
РАЗГОВОР СА 
СУГРАђАНИмА

Активисти свих месних одбо-
ра организовали су дружење са 
грађанима на инфо штандовима, 
разговарали о актуелним темама, 
делили промо материјал и „СНС 
Информатор“. Средства за промо 
материјал обезбеђена су из лич-
них донација чланова и симпати-
зера странке. 

24. сОкОбања
УРЕђЕЊЕ ШЕТАЛИШТА

Представници локалне са-
моуправе Владимир Милова-
новић, Миодраг Николић и 
Владан Петковић одржали су 
састанак у вези са плановима 
за уређење Мермерног шета-
лишта. Заменик председника 
Општине Владимир Миловано-
вић и директор ОМШ „Влади-
мир Ђорђевић“ из Алексинца 
Марко Јеленић разговарали су 
о раду издвојеног одељења ове 
школе у Сокобањи.

25. аранЂелОвац
ШТАНДОВИ У СВИм 
НАСЕЉЕНИм мЕСТИмА

Одржани су зборови грађана у 
пет сеоских месних заједница, а 
одзив суграђана био је велики. Ми-
нистарка здравља Даница Грујичић 
и министар за јавна улагања Марко 
Благојевић обишли су здравствене 
установе и најавили реновирање 
објеката и проширење капаците-
та. Активисти ОО организовали су 
штандове у центру града и у свим 
насељеним местима, на којима су 
разговарали са суграђанима, дели-
ли цвеће поводом Осмог марта и 
страначки пропагандни материјал. 
Наши чланови учествовали су у 

уређењу фудбалског игралишта у 
насељу Бангладеш. Локални спорт-
ски савез организовао је доделу 
признања за спортске резултате у 
2022. години. Пажљивкова смотра 
одржана је у ОШ „Милан Илић 
Чича“, у организацији Агенције 
за безбедност саобраћаја. Обеле-
жен је Дан Народне библиотеке у 
Аранђеловцу.

33. петрОвац 
на млави
СТАНИЦА ЗА ПРИКУПЉАЊЕ 
ОТПАДА

Чланови општинског руковод-
ства обишли су завршне радове на 
изградњи трансфер станице за при-
купљање отпада. Овај капитални 
пројекат финансира се средствима 
Министарства животне средине.

34. рача
НА УСЛУЗИ ГРАђАНИмА

Грађани су свакодневно имали 
прилику да на штанду разговарају са 
активистима и функционерима ОО. 
Такође, активисти су најстаријим 
суграђанима пружили помоћ да се 
пријаве за пензионерске картице, а 
помогли су и пољопривредницима 
да се региструју и обнове статус 
пољопривредног газдинства на но-
вој апликацији еАграр.

35. кОвин
САЊА ПЕТРОВИћ 
НА чЕЛУ ОО

Поводом Осмог марта, органи-
зовано је дружење за пензионерке 
у Удружењу пензионера, а члано-
ви ОО су у свим месним одборима 
делили цвеће дамама. Чланови 
ОО СНС једногласно су изгласали 
Сању Петровић за председницу 
ОО. Општина је од АП Војводине 
добила средства за суфинанси-
рање санације саобраћајница у 
три насеља и за завршетак из-
градње купалишта.

36. беОчин
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ЖЕНА

Активисти ОО организовали 
су штандове, разговарали са су-
грађанима и делили „СНС Инфор-
матор“. Чланица Главног одбора 
СНС и председница Општине 

Биљана Јанковић разговарала је 
са грађанима у централи странке и 
месним одборима. Одржан је два-
десети избор за спортисту године. 
Председница Јанковић потписала 
је у Покрајинској влади уговор за 
доделу средстава за рехабилита-
цију улица, а заједно са покрајин-
ском посланицом Јеленом Јова-
новић и директорком Канцела-
рије за инклузију Рома Љиљаном 
Михајловић, присуствовала је 
ромској прослави поводом Дана 
жена. Истим поводом, чланови 
ОО организовали су поделу цвећа 
суграђанкама и вечерње дружење 
уз песму и игру, а посетили су и 
Удружење пензионера. Активисти 
МО Бразилија уредили су простор 
око зграде Месне заједнице.

39. субОтица
НОВИ АСФАЛТ У 12 УЛИЦА 
И БИЦИКЛИСТИчКА СТАЗА

Покрајинска влада одобрила је 
средства за развој саобраћајне ин-
фраструктуре. У склопу пројекта, 
биће изграђено и рехабилитовано 

око 5,8 километара коловоза у 12 
улица и изграђено 1,7 километа-
ра бициклистичкe стазe ка При-
вредној зони „Мали Бајмок“. И 
сам Град издвојио је средства за 
израду техничке документације за 
изградњу још 17 улица. Менаџмент 
Слободне зоне, у циљу бољег по-
везивања праксе, теорије и науке, 
покренуо је пројекат „Заједно до 
успеха“, односно стварање тзв. 
интелектуалног инкубатора. У ор-
ганизацији Савета за безбедност 
саобраћаја, одржано је финале 
Пажљивкове смотре.

40. ада мОл
НОВчАНА ПОДРШКА ЗА 
СВАКУ БЕБУ

Председник Општине Золтан 
Билицки примио је најмлађе ста-
новнике и њихове родитеље по-
водом поделе општинске подршке 
за новорођену децу. Подршка за 
прво дете износи 30.000 дина-
ра, за друго 40.000 динара, а за 
треће и четврто дете 50.000 ди-
нара. Овом приликом, подршку 

су оствариле 103 породице за 104 
новорођенчета.

41. бач
НАГРАДА У СТРАЗБУРУ

Општини Бач је, на Конгресу 
локалних и регионалних власти 
Савета Европе у Стразбуру, до-
дељена награда и статус партнера 
#ELDW за учешће у Европској не-

дељи локалне демократије. Пред-
седник Општине др Стева Панић 
присуствовао је додели средстава 
путем јавног конкурса Управе за 
капитална улагања АПВ. Предш-
колска установа „Колибри“ на-
грађена је на Међународном сајму 
образовања.

38. мали иЂОш
ПОСЕТА мИНИСТАРКЕ ТАНАСКОВИћ

Министарка Јелена Танасковић обишла је 
газдинства у Малом Иђошу и разговарала са 
пољопривредницима. Поводом дана жена, акти-
висти ОО делили су дамама цвеће и медењаке. 
Председник Општине Марко Лазић обишао је 
радове на изградњи надвожњака на путу Мали 
Иђош - Бачка Топола, који је део брзе пруге Бео-

град - Будимпешта. Председник Лазић потписао 
је са управом за капитална улагања АПВ уговор о 
изградњи секундарне канализације у Фекетићу. 
Министарство државне управе и локалне самоу-
праве обезбедило је средства за реконструкцију 
крова вртића. На Изборној скупштини, Зоран 
Мартиновић изабран је за председника ОО СНС.

канцеларија за ким

ПУТОВАЊЕ ДЕЦЕ НА ТАРУ
Канцеларија за Ко-

сово и Метохију орга-
низовала је боравак 
на Тари за 50 ђака из 
северних општина са 

КиМ и из Општине 
Исток. у сарадњи са 
домаћинима, Центром 
дечјих летовалишта, 
организовани су обра-

зовно-забавни садр-
жаји са аниматорима и 
обиласци. Kанцеларија 
за KиМ издвојила је 
девет милиона динара 

за подршку спортским 
клубовима и удру-
жењима, а средства су 
добиле 24 организа-
ције.

26. кОсОвска каменица
ЗИмОВАЊЕ НА ЈАхОРИНИ ЗА ОСНОВЦЕ

Руководиоци ПО Косовска Каменица обишли су 
радове у селу Ајновце, на изградњи куће породице 
Максимовић, која се гради средствима Канцеларије 
за КиМ. Општина је издвојила средства за одржа-

вање Меморијалног турнира у селу Речане. Канцела-
рија за КиМ, у сарадњи са партнерима из Републике 
Српске, организовала је седмодневни боравак на 
Јахорини за 40 деце из ОШ „Десанка Максимовић“.

27. зубин пОтОк
ВРЕДНА ОПРЕмА ЗА мАНАСТИР
Захваљујући Кан-

целарији за КиМ, ма-
настир Дубоки поток 
добио је казане за про-
изводњу ракије и цис-
терне за складиштење, 
опрему за дестилерију, 
стабилизатор, етике-
тирку... Како би започ-
ели и производњу меда, 
у манастиру ће сред-
ствима Канцеларије 

бити изграђен и објекат 
за пчеле. Вредну опре-
му добила је и компа-
нија „Јумкос“, која за-
пошљава 75 радника и 
која је отворила произ-
водни погон у Брњаку, 
где запошљава још 25 
радника. Они су на кон-
курсу добили систем за 
аутоматско кројење и 
50 шиваћих машина.

30. витина
САНАЦИЈА ТРИ КУћЕ

Канцеларија за КиМ определила је средства за 
санацију и доградњу три породичне куће, као и сад-
нице шљива и малина које су подељене мештанима.

28. ОрахОвац
ОДмОР НА КОПАОНИКУ
Канцеларија за КиМ помогла је боравак деце из 

Ораховца на Копаонику, који је за њих организовала 
фондација „Осмех на дар“ из Београда. Деветнаест 
ученика из ОШ „Доситеј Обрадовић“ и седам гимна-
зијалаца на планини су боравили до 29. марта. 31. звечан

САДНИЦЕ ВОћА
29. истОк
ЗА ОПОРАВАК ПОЉОПРИВРЕДЕ

Чланови Привременог органа поделили су сад-
нице воћа, које је обезбедила Kанцеларија за KиМ у 
циљу опоравка и развоја пољопривреде.

Као и претход-
них година, уз помоћ 
Канцеларије за КиМ, 
настављена је расподе-
ла средстава за развој 

пољопривреде. У циљу 
подизања нових и раз-
воја постојећих воћња-
ка, саднице је добило 
пет породица.

32. ваљевО
УЛАГАЊЕ У ДЕЦУ
Град ће добити 11 милиона динара за опре-

мање игралишта у двориштима обданишта од 
Министарства државне управе и локалне самоу-
праве. Градоначелник Лазар Гојковић и оснивач 
Фондације „Хумана срца“ Данијела Васиљевић 
потписали су уговор о донацији 800 хранилица за 

децу, коју ће добити свака беба рођена у 2023. го-
дини. Потписан је протокол о сарадњи Туристичке 
организације Ваљева са Туристичком организа-
цијом Бања Луке. Проглашени су најуспешнији 
спортисти 2022. године. У току је адаптација старе 
Шесте школе и њено претварање у објекте два вр-
тића. Ваљево је први град у Србији који обезбеђује 
15 сати бесплатног паркинга месечно породицама 
са троје и више деце.

37. зрењанин
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА У СВИм НАСЕЉЕНИм мЕСТИмА
Председник Покрајинске вла-

де Игор Мировић и градона-
челник Симо Салапура обишли 
су радове на реконструкцији 
Градског стадиона. Покрајински 
секретар Владимир Галић разго-
варао је са пољопривредницима 
у Перлезу. Градоначелник Са-
лапурa потписао је у Министар-
ству заштите животне средине 

уговор о суфинансирању ре-
конструкције зеленила у Ка-
рађорђевом парку, а у Покрајин-
ској влади и уговор за завршетак 
реконструкције стадиона. Ак-
тивисти ГО помагали су најста-
ријим суграђанима приликом 
електронске пријаве за пензио-
нерске картице. Симо Салапура 
и Саша Сантовац разговарали 

су са мештанима Елемира и Бе-
лог Блата. Активисти ГО разго-
варали су са грађанима на више 
локација у граду и насељеним 
местима, и делили „СНС Инфор-
матор“. Традиционални коктел 
поводом Дана жена одржан је у 
просторијама Градског одбора, 
а наши чланови су суграђанкама 
поделили више од 3.000 ружа.

42. жагубица
ПОДРШКА 
СОЦИЈАЛНОЈ 
ИНКЛУЗИЈИ

Општина спроводи Еу 
пројекат „Подршка социјал-
ној инклузији за сигурнију 
будућност“, у партнерству 
са удружењем инвалида и 
Центром за социјални рад. 
Обезбеђена је помоћ за 15 
породица из категорије осо-
ба са инвалидитетом, ром-
ских породица и породица 
из стања социјалне потребе. 
десет породица добило је 
нове стамбене објекте, а пет 
реконструкцију постојећих 
објеката у приватном влас-
ништву.
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СНС ПАНОрАМА БрИГА О ГрАЂАНИМА
43. смедеревО
ВОЈИНОВИћ 
ПРЕДСЕДНИЦА ГО

На Изборној скупштини ГО 
СНС, досадашња повереница Ја-
смина Војиновић изабрана је за 
председницу Градског одбора 
СНС Смедерево. Изборној скупш-
тини присуствовао је потпред-
седник ИО СНС Бранко Маловић 
са сарадницима.

44. негОтин
ДРУЖЕЊЕ СА 
СУГРАђАНКАмА

Милена Поповић, чланица 
Главног одбора СНС, посетила је 
неготински одбор и са председни-
ком ОО Владимиром Величковићем 
и председницима месних одбора 
разговарала о туристичким потен-
цијалима наше општине. Активисти 
ОО, поводом Дана жена, честитали 
су суграђанкама празник на штанду 
у центру града. Чланови МО Урови-
ци разговарали су са мештанима и 
делили „СНС Информатор“.

45. сечањ
мОБИЛНИ мАмОГРАФ

Покрајински секретеријат за 
здравство обезбедио је мобилни 
мамограф за превентивне прегле-
де жена у Дому здравља. Председ-
ник Покрајинске владе Игор Ми-
ровић уручио је Небојши Мељан-
цу, председнику Општ ине, уговор 
за финансирање рехабилитације 
улица и путева. Драгана Мартон 
изабрана је за председницу ОО 
СНС. После 34 године, избушен је 
нови бунар у Неузини.

48. сремска 
митрОвица
ПОДЕЉЕНО 36.000 
САДНИЦА ВОћА

Локална самоуправа поделила 
је 36.000 стабала јабуке и шљи-
ве у више од 17.500 домаћинста-
ва у сеоским и градским месним 
заједницама. Пуштено је у рад 
међународно путничко приста-
ниште на Сави, у чију реализацију 
је Влада Србије уложила 400.000 
евра. Министар Михаило Јова-
новић посетио је Градску управу 
и обишао шалтере на којима се 
грађани региструју за услуге е-
управе, а затим и село Стара Бин-
гула, где је уведен интернет вели-
ке брзине. У Сремској Митровици 
је више од 12.000 људи дочекало 
председника Александра Вучића 
на великом митингу у центру гра-
да. Почела је бесплатна припрем-
на настава за мале матуранте. 
Председник СГ Владимир Павло-
вић обишао је радове на уређењу 
дечијих игралишта.

49. владимирци
ПОКЛОН ИЗЛЕТ ЗА ДАмЕ

Активисти ОО обилазе со-
цијално угрожене породице и 
уручују пакете са прехрамбеним 

и хигијенским производима. Та-
кође, одржавају штандове на 
којима деле „СНС Информатор“ 
и разговарају са грађанима. По-
водом Осмог марта, Општина и 
Туристичка организација покло-
ниле су дамама излет у манастир 
Крушедол, Сремске Карловце и 
Нови Сад. Министар Александар 
Мартиновић одржао је састанак 
са председником Општине Гора-
ном Зарићем и обишао монтажни 
објекат на чијем месту је планира-
на изградња нове управне зграде. 
Председник Зарић потписао је 
уговор о суфинансирању пројекта 
пошумљавања са Министарством 
заштите животне средине.

50. гОлубац
мИНИБУС ЗА ПРЕВОЗ ДО 
УДАЉЕНИх СЕЛА

Уз помоћ Министарства за 
бригу о селу и учешће Општине, 
купљен је минибус за превоз се-
оског становништва. У МЗ Винци 
уређен је канал код гробља. Рад-
ници КЈП „Голубац“ заменили су 
дотрајале контејнере новим, а у 
насељу Поникве урадили су нову 
водоводну мрежу дугу 200 мета-
ра. Организована је куповина клу-
па за потребе месних заједница.

51. мајданпек
20 НОВИх ДЕчИЈИх 
ИГРАЛИШТА

Поводом Осмог марта, органи-
зована је подела каранфила су-
грађанкама у Мајданпеку, Рудној 
Глави и Доњем Милановцу. У Руд-
ној Глави уређене су просторије 
вртића. Изграђена су игралишта за 
децу, по једно у сваком селу (укуп-
но 12), као и пет у Мајданпеку и три 
у Доњем Милановцу. Мајданпек је 
имао успешну грејну сезону са це-
лодневним грејањем, што показује 
да је прелазак на дрвну сечку био 

добар потез локалне самоуправе. 
У сарадњи са компанијом „Зијин“, 
набављена је нова цистерна за 
прање улица. Започета је рекон-
струкција парка у Доњем Мила-
новцу. Константно се организују 
бесплатни лекарски прегледи у 
граду и у удаљеним деловима, на 
Мирочу и Копаној Главици. У шко-
ли у Рудној Глави замењена је сто-
ларија и асфалтирано је двориште. 
Редовно су одржавани штандови, а 
са грађанима је разговарао пред-
седник ОО и председник Општине.

52. кикинда
КЊИГЕ ЗА ГИмНАЗИЈСКУ 
БИБЛИОТЕКУ

Чланови и активисти ГО СНС 
организовали су више штандова на 
којима су са суграђанима разгова-
рали о актуелним темама везаним 
за даљи развој града и села. На углу 
Партизанске и Синђелићеве улице 
отворено је ново дечије игралиште, 
које је изграђено на иницијативу 
становника тог дела града. Градски 
одбор, у оквиру акције „Kњига на 
дар“, даровао је више од 200 књига 
гимназијској библиотеци.

53. тител
БОЖИћ ПОНОВО 
НА чЕЛУ ОО

У свим месним одборима одржа-
ни су избори на којима су изабрани 
председници одбора и делегати за 
Изборну скупштину ОО СНС Ти-
тел. Делегати су били јединствени 
у одлуци да на челу ОО и даље 
буде мр Драган Божић. Свечаној 
седници у просторијама ОО, поред 
чланова и симпатизера, присуство-
вао је и члан ИО СНС Милош Егић 
и координатор Ненад Барац.

54. пирОт
ПРИЈЕм ГРАђАНА

Поред уобичајених разговора 
на терену, функционери ОО раз-
говарали су са суграђанима и у 
просторијама странке, а овакву 
праксу наставићемо у будућности.

55. рекОвац
ШТАНДОВИ ПОВОДОм 
ДАНА ЖЕНА

Поводом Дана жена, одржани су 
штандови у Белушићу и Рековцу. 
Организована је дечија представа 
у извођењу Наде Блам. Општину је 
посетио директор ЈВП „Србијаво-
де“ Горан Пузовић и том приликом 
договорене су активности везане за 
наше реке. Потписани су уговори са 
Министарством државне управе и са 
Кабинетом за развој недовољно раз-
вијених општина за важне пројекте. 
Почело је асфалтирање пута у МЗ 
Ратковић и реконструкција пута 
кроз Мотрић. Одржан је састанак са 
мештанима МЗ Цикот. Замењена је 
столарија на школи у Белушићу.

56. ћићевац
УРЕђЕЊЕ ЦЕНТРА ПОЈАТА

Активисти МО Појате, на челу 
са новоизабраном председницом 
Славицом Мићић, уз подршку ОО, 
уредили су центар Појата и школ-
ско двориште у овом месту. Одр-
жани су унутарстраначки избори у 
свим МО и ОО. Досадашња пред-
седница ОО др Мирјана Кркић до-
била је пуно поверење за још један 
мандат на челу одбора.

57. јагОдина
чИШћЕЊЕ КАНАЛА 
У БУКОВчИ

Чланови ГО СНС радно су обе-
лежили годишњицу НАТО агре-
сије. Наиме, у селу Буковчу радила 
је пуном паром тешка механизација 
и решен је дугогодишњи проблем 
мештана са закрченим каналима 
за одводњавање. Радове је обишао 
председник ГО СНС Никола Радо-
сављевић, коме су се мештани овог 
села и обратили за помоћ и који је 
био и иницијатор акције.

58. црна трава
ПОмОћ ПЕНЗИОНЕРИмА

За најмлађе суграђане орга-
низовали смо гостовање глумца 
Миленка Павлова са представом 
за децу „Четири чаробне речи“.  
Такође, у свим месним одборима 
прикупљали смо податке за пен-
зионерске картице и пријављива-
ли наше најстарије суграђане на 
портал ПИО фонда.

59. кОвачица
УНУТАРСТРАНАчКИ 
ИЗБОРИ

Чланови свих месних одбо-
ра спровели су традиционалну 
акцију даривања дама поводом 
Осмог марта на штандовима 
у Ковачици, Црепаји, Самошу, 
Дебељачи, Падини, Уздину и 
Идвору. Такође, наши чланови 
посетили су удружења жена и 
дамама поклонили торте. На 
унутарстраначким изборима 
изабрани су председници мес-
них одбора, делегати који су 
месне одборе представљали на 

изборној Скупштини ОО, а за-
тим и председник ОО - Милан 
Гарашевић.

62. жабари
НОВА мАШИНА

Председник Општине Јован 
Лукић потписао је уговор са ми-
нистром Новицом Тончевим за 
опремање ЈКП „Комуналац“ мини 
багером са пратећом опремом. 
Одржана је општинска смотра 
рецитатора „Песниче народа 
мог“.

63. врање
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ЖЕНА

Поводом Дана жена, активисти 
ГО СНС делили су букете са ка-
ранфилима суграђанкама на град-
ском шеталишту.

64. пећинци
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА 
ВУчИћА

Председник Александар Вучић 
посетио је Пећинце и најавио нове 
капиталне инвестиције, међу који-
ма је реконструкција пута Ашања-
Брестач, обнова школа у Пећин-
цима и Попинцима, проширење 
вртића у Обрежу и завршетак 
фискултурне сале у Ашањи. Та-
кође, најавио је и подршку државе 
обнови средњовековне тврђаве 
Купиник. Председник Вучић је 
у Доњем Товарнику разговарао 
са представницима Ловачког 
друштва и Удружења жена и оби-
шао зоо врт.

65. свилајнац
мИНИСТАРКА БЕГОВИћ 
У ПРИРОДЊАчКОм 
ЦЕНТРУ

На Изборној скупштини, за 
председника ОО изабрана је 
Драгана Радевић. Министарка 

науке Јелена Беговић посетила 
је Свилајнац поводом отварања 
нове сезоне Природњачког цен-
тра. Општина је обезбедила 
средства за мере активне поли-
тике запошљавања. У току су 
радови на комплетној рекон-
струкцији улица Крива чаршија 
и Топличина. Одржан је Ресав-
ски сајам пчеларства, у органи-
зацији Удружења пчелара „Ре-
сава“ и под покровитељством 
Општине. Поводом пет година 
рада, Центар за бригу о породи-
ци организовао је радионице у 
Природњачком центру и поделу 
беби пакета.

66. бечеј
НОВА СПОРТСКА 
ОПРЕмА

Чланови Бокс клуба „Бечеј“ 
богатији су за нову опрему, коју 
су им уручили покрајински се-
кретар за спорт Дане Баста, члан 
Општинског већа Дане Мандић и 
председник Војвођанског боксер-
ског савеза Жељко Мрдаковић. 
Прослављена српска параолим-
пијка, стонотенисерка Борислава 
Беба Перић Ранковић, у сарадњи 
са локалном самоуправом, дони-
рала је школама столове за стони 
тенис и реквизите.

67. лапОвО
НОВЕ ИНВЕСТИЦИЈЕ

Компаније „Mega infrastructure“ 
и „Depolink“ исказале су намеру 
да инвестирају у Општини Лапо-
во, односно да покрену произ-
водњу префабрикованих бетон-
ских елемената и да крену у по-
слове управљања контејнерским 
терминалима у Југоисточној Ев-
ропи. Изградња овог терминала 
већ је започета и допринеће ин-
дустријском развоју наше општи-
не, са посебним акцентом на раз-
вој железничког саобраћаја.

61. Осечина
ПОСЕТА АЛЕКСАНДРА мАРТИНОВИћА

Имали смо велику част да 
дочекамо члана Председни-
штва СНС и министра Алек-
сандра Мартиновића, који је 
присуствовао састанку проши-

реног ОО. Такође, он је обишао 
радове на Спортском центру и 
ОВЦ „Браћа Недић“, школи коју 
очекује реновирање у овој го-
дини. Председник ОО Никола 

Томић, са потпредседницима 
Светозаром Гачићем и Биљаном 
Мићић, обишао је већину мес-
них заједница и разговарао са 
мештанима.

60. гОрњи миланОвац
НАЈмОДЕРНИЈА ОПРЕмА ЗА БОЛНИЦУ

На састанку са министарком 
Иреном Вујовић и представни-
цима Привредне коморе Србије, 
председник Општине дејан 
Ковачевић представио је нови 
пројекат за прикупљање мокрог 
отпада. Заједно са представни-
цима Еу ПрО, обишли смо Ви-
зиторски центар на руднику, са 
циљем да средства за завршетак 
партерног уређења обезбеди-

мо преко фондова Еу. Болни-
ца је богатија за два модерна 
рендген апарата и први скенер. 
Општина подржава пројекте 
који оживљавају село, тако је 
помогла Срђану Јоксићу, који 
се вратио у доњу Врбаву након 
што је куварски занат испекао у 
русији. дејан Ковачевић поново 
је изабран за председника ОО 
на изборној скупштини.

47. бујанОвац
ПОДРШКА ПРЕДСЕДНИКУ ВУчИћУ

Чланови ОО одржали су 
четири састанка током марта. 
Нашу општину посетио је пред-
седник Александар Вучић и 
обишао радове на реконструк-

цији Ош „Бранко радичевић“. 
Чланови ОО присуствовали су 
великом митингу у Врању, како 
би подржали председника Ву-
чића.

46. сОмбОр
РАЗГОВОР СА 
ГРАђАНИмА

Поред великог броја грађа-
на, обележавању дана сећања 
на страдале у НАТО агресији 
присуствовали су председник 
Александар Вучић, патријарх 
Порфирије, председник ре-
публике Српске Милорад 
додик, народни посланици 
и министри. Градоначелник 
ратковић састао се са градо-
начелником Валпова Матком 
шуталом ради будуће са-
радње и конкурисања за ИПА 
средства. НАЛЕд је уручио 
признање Граду за допринос 
унапређењу јавних услуга и 
регионалне сарадње. Градо-
начелник ратковић обишао 
је станицу у Стапару, пред 
пуштање у рад постројења за 
пијаћу воду, као и радове на 
асфалтирању атарског пута 
у Станишићу. За реконструк-
цију пута на одбрамбеном на-
сипу од Бачког Моноштора до 
атара Купусине, Град је добио 
средства од управе за капи-
тална улагања АПВ. у органи-
зацији ГО СНС, уприличена je 
прослава поводом дана жена. 
Одржан је и састанак Савета 
за информисање Западно-
бачког округа, којем су при-
суствовале координаторке за 
Србију Лана Ђурашковић и 
радмила Вечић. Свакодневно 
су организовани инфо штан-
дови, а са грађанима су разго-
варали повереници Антонио 
ратковић, душанка Голубо-
вић и Владислав Живановић.
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69. кладОвО
мАНИФЕСТАЦИЈЕ ЗА ДЕЦУ 
И мЛАДЕ

Општина Кладово добила је 
позив да учествује на такмичењу 
„Ритам Европе“, највећем музич-
ком такмичењу у земљи за децу и 
омладину. Председник Општине 
Саша Николић пожелео је добро-
дошлицу учесницима „Пажљив-
кове смотре 2023“ и захвалио 
се тиму Агенције за безбедност 
саобраћаја, школама и предшкол-
ским установама.

70. кула
ДРУЖЕЊЕ СА 
СУГРАђАНИмА

Активисти свих месних одбора 
организовали су штандове, разгова-
рали са суграђанима и делили про-
мотивни материјал. Поводом Дана 
жена, поклањали смо суграђанкама 
цвеће и честитке на штандовима 
у свим местима. Такође, сви месни 
одбори одржали су скупштине на 
којима су изабрани председници и 
делегати за скупштину ОО, а затим 
је за председника ОО изабран Да-
мјан Миљанић. Он је организовао 
разговор са грађанима у страначким 
просторијама. Члан Председништва 
СНС Никола Селаковић посетио је 
наш ОО. У току су радови на Свето-
савском дому у Црвенки. Поводом 
Осмог марта, Миљанић је посетио 
најстарије суграђанке. Завршавају 
се радови на Ватрогасном дому у 
Крушчићу. Дом здравља покренуо 
је акцију специјалистичких прегле-
да становништва без заказивања. 
Општини су додељена средства за 
пошумљавање. Реализовали смо 

пројекат за безбедност деце у са-
обраћају .

71. мали звОрник
НАСИПАЊЕ ПУТЕВА

У месним заједницама Цули-
не и Читлук насути су путеви 
сепарисаном ризлом, а радове 
организује и финансира локална 
самоуправа. Уређени су некате-
горисани путеви и на деоницама 
Велика Река-Вољевци и Ребељ 
према засеоку Матићи. Инвести-
тор из Египта „Egypt plywood“ у 
Малом Зворнику покреће произ-
водњу фурнира.

72. велика плана
РЕКОНСТРУИСАНА 
ПИЈАЦА

Отворена је Трећа смотра позо-
ришног аматеризма „Витомир Вита 
Стефановић“. Министар Алексан-
дар Мартиновић обишао је рекон-
струисану Зелену пијацу. Ово Ми-
нистарство је Општини доделило 
средства за успостављање једин-
ственог управног места. Председ-
ник Општине Игор Матковић при-
суствовао је Националној конфе-
ренцији о сузбијању сиве економије 
и лансирању првог ПОС програма. 
Одржан је састанак општинара са 
привредницима на тему оснивања 
Клуба привредника. Представници 
Министарства културе посетили 
су Општину. Центар за породични 
смештај деце у Милошевцу обеле-
жио је 92. рођендан. Општина је до-
делила 239 стипендија за студенте 
и ученике. Активисти ОО уручива-
ли су дамама цвеће на штанду пово-
дом Дана жена.

74. краљевО
ЗНАК ПАЖЊЕ ЗА 
СУГРАђАНКЕ

Успешно смо спровели уну-
тарстраначке изборе. Поводом 
Дана женa, организовали смо 
дружење у свечаној сали Градске 
управе уз уметнички програм и 
коктел. Дамама је празник чес-
титао и први човек краљевачких 
напредњака Небојша Симовић. 
Омладина ГО поделила је цвеће 
на више локација. Новоизабрано 
руководство Штаба 9, МО Центар 
и МО Хигијенски завод, на челу са 
Жељком Ђуновићем, разговарало 
је са грађанима, заједно са одбор-
ницима Јеленом Милојевић Ђу-
новић и Марком Костићем. И на-
родни посланици Сандра Јоковић 
и Стефан Аџић разговарали су са 
грађанима.  На састанку омладине 
ГО СНС представљен је план рада 
за наредни период.

75. пландиште
ЕЛЕКТРИчНИ БИЦИКЛИ ЗА 
ГЕРОНТОДОмАћИЦЕ

Дом здравља организује пре-
вентивне прегледе радника из 
општинских установа. Полагањем 
венаца, одали смо пошту жртвама 
НАТО агресије 1999. године. Дом 
за душевно оболела лица у Старом 
Лецу придружио се акцији давања 
крви. Геронтодомаћицама обез-
беђени су електрични бицикли, 
у сарадњи са немачком ГИЗ-ом и 
Министарством за рад, борачка и 
социјална питања.

76. прибОј
СУБВЕНЦИЈЕ ЗА СТОчАРЕ

Координационо тело за родну 
равноправност Владе Србије до-
дељује признања за унапређење 
родне равноправности на локал-
ном нивоу, а Општини Прибој је 
припало признање за 2022. го-
дину. Министарка Дарија Кисић 
разговарала је са председником 
Општине Лазаром Рвовићем и 
обишла Удружење жена „Сачувај-
мо село“. Министарство пољопри-
вреде омогућило је сточарима, 
који су предавали млеко млекара-

ма, да добију субвенцију од 240 
килограма меркантилног кукуруза 
за свако музно грло.

77. ириг
ВЕЛИКА АКЦИЈА 
ПОШУмЉАВАЊА

Председник Александар Вучић 
посетио је Ириг и разговарао са 
мештанима. Потписан је уговор 
о пројектовању водовода у Врд-
нику. Одржани су Дани вина у 
Ривици. Обележевање Дана жена 
организовано је у Српској читао-
ници у Иригу, а свечаности су ор-
ганизоване и у Нерадину, Круше-
долу, Прњавору и Јаску. Започети 
су радови на објекту МЗ Гргетег. 
Потписан је уговор са Покрајин-
ском владом о додели средстава 
за суфинансирање реконструкције 
улица. Активисти ОО обезбедили 
су поклоне за Актив жена, који је 
прославио 22 године рада. Поста-
вљена је подлога на спортски те-
рен у Врднику. Потписан је уговор 
о пошумљавању 1.000 садница 
дрвећа. На Изборној скупштини, 
делегати су једногласно изабрали 
Тихомира Стојаковића за пред-
седника ОО. Током марта, свако-
дневно смо одржавали штандове.

78. кучевО
ЕНЕРГЕТСКА САНАЦИЈА 
ЗГРАДЕ ДОмА ЗДРАВЉА

Припремамо одржавање најста-
рије Смотре изворног стваралаш-
тва „Хомољски мотиви“. Пово-
дом Дана жена, др Иван Рајичић, 
заједно са сарадницима, поделио 
је руже припадницама лепшег 
пола. Делегација Немачке развој-
не банке обишла је Дом здравља, 
где се енергетски санира објекат. 
Др Рајичић присуствовао је се-
минару за команданте штабова 
за ванредне ситуације. Такође, 
потписао је уговор са министром 
задуженим за унапређење недо-
вољно развијених општина, за 
куповину новог камиона за ЈКП 
„Кучево“. Донета је одлука о бес-
платном боравку деце у Предш-
колској установи, а у плану су и 
одлуке о бесплатним уџбеницима 
за основце.

68. алибунар
хУмАНИТАРНИ ПАКЕТИ

Изабрали смо делегате за 
Изборну скупштину, на којој је 
Зорана Братић једногласно иза-
брана за председницу ОО. По-
стављени су успоривачи брзине 
у Алибунару и Николинцима. 
Активисти месних одбора оби-
лазили су породице које живе у 
тежим материјалним условима 

и уручивали им хуманитарне 
пакете, припремљене из личних 
средстава. урађена је санација 
јавне чесме у улици Вука Ка-
раџића, једног од симбола Али-
бунара. Активисти ОО делили 
су цвеће и пригодне поклоне 
дамама, поводом дана жена, у 
свим насељеним местима.

73. вршац
ДРАГАНА мИТРОВИћ ИЗАБРАНА ЗА 
ПРЕДСЕДНИЦУ ГО
На Изборној скупштини ГО 

СНС, досадашња повереница 
драгана Митровић једногласно 
је изабрана за председницу ГО. 
Она је, заједно са активистима 
уније младих, поводом дана 
жена, посетила Геронтолошки 
центар и штићеницама уручи-
ла поклоне. Активисти уније 
младих су на штандовима по-
делили скоро 2.000 каранфила, 

ружа и орхидеја суграђанкама. 
Одржани су традиционални 
дани младих вина у Гудурици. 
Поводом 24. годишњице НАТО 
агресије на нашу државу, ода-
та је почаст погинулима. По-
стављена је еластична одбојна 
ограда на Туристичком путу и 
обновљена је вертикална сиг-
нализација на пружним прела-
зима.

Повереница ГО СНС Београд 
Ана Брнабић посетила је Сурчин 
и разговарала са грађанима и 
симпатизерима странке. Пору-
чила је да мислимо на људе и ван 
кампање и да они схватају да ово 
није борба за власт, већ начин 
живота у корист грађана. Ис-
такла је и да нас очекује велики 
број пројеката који ће унапреди-
ти квалитет живота и повећати 
вредност некретнина у Сурчину.

у СЦ „шумице“, поводом 
Међународног дана жена, одр-

жана је трибина „уз вас смо 
јачи“, којој су присуствовале Ана 
Брнабић, Сандра Божић и Невена 
Ђурић. Оне су честитале празник 
и поручиле да жене увек бирају 
будућност, рад, марљивост и 
посвећеност. Истакле су да се 
жене данас налазе на високим 
позицијама у држави, те да су 
оне стуб и ослонац друштва, као 
и то да су препознале одговорну 
политику коју спроводи Српска 
напредна странка и да гласају за 
мир, стабилност и сигурност.

НевеНа ђУРић, аНа бРНабић и СаНДРа божић На тРибиНи 
ПовоДоМ ДаНа жеНа У Сц „шУМице“

СтеваН шУша и аНа бРНабић Са аКтивиСтиМа оо СНС СУРчиН
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81. барајевО
НА ШТАНДОВИмА СА 
ГРАђАНИмА

Активисти OO организовали су 
штандове на више локација по-
водом Међународног дана жена 
и суграђанкама делили руже и 
честитке. Слободан Адамовић 
посетио је старије даме у Герон-
толошком центру, честитао им 
празник и уручио цвеће. Активи-
сти ОО организовали су штандо-
ве на више локација, а председ-
ник Адамовић разговарао је са 
суграђанима. Пролазницима је 
подељен најновији број „СНС Ин-
форматора“ и промотивни стра-
начки материјал.

82. вОждОвац
УРЕђЕЊЕ ПАРКИћА

Активисти свих месних одбора 
свакодневно разговарају са су-
грађанима и обилазе чланство. 
Широм општине честитали смо 
женама 8. март, уз поделу ружа 
и честитки. Наши активисти су 
чланицама странке поделили при-
годне поклоне обезбеђене из лич-
них средстава. Активисткиње МО 
Медаковић 3 организовале су ра-
дионицу прављења поклона за 8. 
март, а активисти МО Бели Поток 
спровели су акцију поправке мо-
билијара и клупа у паркићу у Ули-
ци савеза бораца. Активисти МО 
Чиновничка колонија очистили су 
дечији парк између улица Војводе 
Степе и Јове Илића. Очишћен је 
и простор око библиотеке и МЗ. 
Активисти МО Доњи Вождовац 
обишли су комшије и поделили им 
пакете са намирницама, обезбеђе-
не из личних средстава. Активисти 
МО Милорад Медаковић обила-
зили су чланове који имају мала 
примања и донирали им лекове и 
намирнице, обезбеђене из личних 
средстава.

83. врачар
ПУТ ДО УСПЕШНОГ 
ПРЕДУЗЕТНИШТВА

У просторијама ОО организо-
ван је коктел за наше чланице и 
симпатизерке поводом Међуна-
родног дана жена. Свакодневно се 
одржавају штандови на више ло-
кација. У оквиру сарадње ГО Вра-
чар и  Националне службе за запо-
шљавање, завршена је обука „Пут 
до успешног предузетништва“, са 
циљем лакшег покретања сопстве-
ног посла. Настављене су бесплат-
не радионице за децу „Креативни 
свет малих Врачараца“, намење-
не деци до 12 година. У сали ГО 
Врачар почела је бесплатна при-
премна настава за полагање мале 
матуре.

84. грОцка
РОТАЦИОНА СВЕТЛА 
ЗА ТРАКТОРЕ

Савет за саобраћај ГО СНС 
Београд и ОО СНС Гроцка ор-
ганизовали су трибину „Безбед-
ност тракториста у саобраћају“, 
на којој су подељена ротацио-
на светла за тракторе и флуо-
росцентни прслуци. Поклоне су 
обезбедили функционери из соп-
ствених средстава. Савет за еко-
логију и Савет уније младих обе-
лежили су Светски дан рецикла-
же. Поводом Међународног дана 
жена, удружења пензионера из 
Пудараца, Умчара и Дражња ор-
ганизовали су прославе за своје 
даме и поделу ружа. Чланови 
ОО организовали су дружење са 
најстаријим суграђанима у стра-
начким просторијама. Почела је 
реализација програма „Пензио-
нерске картице“, који спроводи 
ПИО фонд. Председник ОО Дра-
ган Пантелић врши пријем грађа-
на у просторијама ОО једном не-
дељно.

85. звездара
САСТАНАК ОмЛАДИНЕ

На састанку младих, коме су 
присустовали Младенко Стевано-
вић, председник омладине Звез-
даре, Вељко Лукић, потпредсед-
ник омладине ГО СНС Београд, 
и Лука Стојановић, координатор 
за догађаје омладине ГО СНС 
Београд, разговарало се о доса-
дашњим резултатима и планови-
ма. Поводом Међународног дана 
жена, председник ОО Марко По-
падић уручио је дамама пригодне 
поклоне, обезбеђене из сопстве-
них средстава. Конституисан је 
Савет за просвету ОО, којим ће 
председавати Томислав Алавања, 
уз еминентне стручњаке из ове 
области са наше општине. Миха-
ило Јовановић, члан ГО СНС Бео-
град, одржао је трибину о значају 
развоја електронске управе.

86. лазаревац
ОТВОРЕНЕ НОВЕ 
ПРОСТОРИЈЕ ОО

Уз присуство бројних чланова 
и симпатизера, отворене су нове 
просторије ОО. Поводом Међуна-
родног дана жена, одржан је кок-
тел за припаднице лепшег пола и 
штанд на којем су дељене руже. 
Председница ОО Тијана Давидо-
вац организовала је пријем грађа-
на. Савет за омладину и Савет за 
информисање одржали су састанке 
својих чланова. Савет за привреду 
организовао је трибину о подсти-
цајима Града у области пољопри-
вреде, а Савет за здравство триби-
ну поводом Светског дана борбе 
против рака дојке. Савет за културу 
организовао је трибину поводом 
Светског дана поезије, док је Савет 
за екологију обележио Светски дан 
шума садњом садница у Градском 
парку. У МЗ Врбовно асфалтира се 
Врбовачка улица.

87. земун
ДОНАЦИЈА ЗА ДОм 
ЗА СТАРА ЛИЦА

Активисти ОО користе сваки 
дан како би на инфо пултовима 
провели време уз своје суграђане. 
Председник и чланови МО Kалва-
рија 2 предали су донацију Дому 
за стара лица на Бежанијској коси. 
Реч је о специфичном медицинском 
материјалу за потребе ове устано-
ве, чија набавка је финансирана 
из личних средстава. Активисти и 
функционери ОО организовали су 
осмомартовску поделу ружа жена-
ма Земуна и традиционалну про-
славу за чланице и симпатизерке.

88. младенОвац
БРИГА О НАЈСТАРИЈИмА

Председник Општине Владан 
Глишић обишао је радове на из-
градњи водоводне мреже у Трстен-
ској улици у Малој Врбици. Водо-
водна и канализациона мрежа ради 
се и у улици Владимира Ћоровића 
у МЗ Драпшин. Председник Савета 
за здравство Александар Стефоски 
обишао је амбуланту у Кораћици, 
која је из старог и неусловног прос-
тора измештена у просторије ново-
изграђене зграде МЗ. И ове године, 
сви родитељи новорођених беба 
добијају ауто-седиште и новац. 
Председник ОО Милош Петровић, 
заједно са активистима МО 25. мај, 
посетио је Милицу Ивановић (94), 
најстарију чланицу нашег ОО.

89. нОви беОград
НОВЕ САДНИЦЕ БОРОВА

Поводом акције чланова МО 
Михајло Пупин, коју су подржале 
и комшије из овог краја, посађени 
су млади борови и офарбане клу-
пе. У оквиру обележавања Дана 
жена, активисти ОО делили су 
руже и пригодне поклоне дама-

ма. Чланови МО Ледине, Милева 
Марић Ајнштајн, Михајло Пупин, 
Фонтана, Блок 38 и Студентски 
град поделили су пакете једно-
кратне помоћи породицама ло-
шијег материјалног статуса, обез-
беђене из личних средстава.

91. ракОвица
САЈАм ЗАПОШЉАВАЊА

Организован је Сајам запошља-
вања на којем је 40 фирми пону-
дило више од 700 радних места, 
као и нови циклус обуке „Пут до 
успешног предузетника“. Рекон-
струисани су прилази ка више 
зграда у улици Славка Родића и 
уређен је прилаз дечијем диспан-
зеру Дома здравља. Раковички 
напредњаци наставили су да по-
мажу најстаријим суграђанима. 
На више локација организована 

је помоћ приликом електронског 
пријављивања за пензионерске 
картице ПИО фонда. Посећивали 
су и старије комшије и управни-
ке стамбених заједница, где су се 
информисали о проблемима са 
којима се сусрећу. Током посета, 
уручивани су пригодни поклони, 
обезбеђени из личних средстава. 
Дружење са грађанима организо-
вано је на бројним штандовима на 
више локација, а осим страначког 
материјала, на Међународни дан 
жена дељено је цвеће и честитке.

93. ОбренОвац
РЕКОНСТРУКЦИЈА ПИЈАЦЕ

У току је изградња надстреш-
нице на простору на коме је ра-
дила робна пијаца. Након њеног 
постављања, продавци са зелене 
и млечне пијаце продаваће своје 

производе на новој локацији, како 
би се приступило реконструкцији 
обреновачке пијаце у центру.

95. сурчин
ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ 
ОТВОРИО РАДОВЕ

Председник Александар Вучић 
отворио је радове на изградњи ин-
дустријског парка у Добановцима. 
У току је реконструкција централ-
ног сурчинског трга, а потписан је 
и уговор за обнову трга у Прогару. 
Општина је традиционално орга-
низовала осмомартовско дружење 
за око 1.000 пензионера. Функ-
ционери и активисти ОО пок-
лонили су новооснованом Дому 
здравља фрижидер, који су обез-
бедили из сопствених средстава. 
Активисти су наставили дружење 
са суграђанима, уз решавање њи-

хових проблема и слушање сугес-
тија. Такође, свакодневно обилазе 
социјално угрожене породице и 
односе им пакете са намирница-
ма, које обезбеђују из сопствених 
средстава. Омладинци и активи-
сти организовали су штандове у 
свим насељима. 

96. сОпОт
100 ГОДИНА РАДА ШКОЛЕ

У Дому здравља почеле су са 
радом ОРЛ и очна амбуланта, оп-
ремљене новим уређајима. ОШ 
„Цана Марјановић“ из Раље про-
славила је 100 година постојања. 
Поводом 8. марта, организовано је 
дружење најстаријих суграђана у 
Клубу пензионера. Поводом Дана 
жена, председник ОО Живорад Ми-
лосављевић и активисти делили су 
дамама цвеће и пригодне поклоне.

80. палилула
ЖЕНЕ - ЕНЕРГИЈА 
КОЈА ПОКРЕћЕ СВЕТ
Чланови ОО организовали су манифестацију „Жене 

- енергија која покреће свет“, поводом обележавања 
Међународног дана жена. уз музику, коктел, изложбу 
и дружење, уживало је више од 500 наших дама. до-
гађај су својим присуством увеличали Ана Брнабић, 
Милош Вучевић, Невена Ђурић, Маја Гојковић, Маја 
Поповић, дарија Кисић Тепавчевић и други странач-
ки функционери. Омладина ОО организовала је дру-
жење у шаху, пикаду и сонију, и размењивала знања 
и искуства са народним посланицима и функционери-
ма. Савет за образовање ОО организовао је трибину 
„у школи се насиље не воли“ за родитеље и запосле-
не у установама образовања. Поводом обележавања 
Међународног дана река, омладинци ОО очистили 
су шеталиште уз канал Визељ. Поводом обележавања 
Светског дана шума, активисти МО Попова бара сади-
ли су саднице воћа, косили траву и очистили паркић 
у насељу.

90. стари град
мЕђУГЕНЕРАЦИЈСКЕ АКТИВНОСТИ

Чланови ОО организовали су 
дружење поводом Међународ-
ног дана жена. Присутне даме 
поздравили су председник ОО 
СНС Лука Петровић и секре-
тар ОО радослав Марјановић. 
у оквиру програма међуге-
нерацијских активности, на 
иницијативу омладине ОО, 
организован је радни саста-
нак наших пензионера и ком-

шија са др Весном Књегињић, 
и покренута је иницијатива за 
побољшање услуга у оквиру 
здравствене заштите. Чланица 
Главног одбора СНС Андрија-
на Аврамов одржала је пријем 
грађана у Скадарској улици. у 
просторијама ОО одржан је са-
станак омладине, којем је при-
суствовао председник ОО Лука 
Петровић.

92. савски венац
ПОКЛОНИ ЗА ДАмЕ
Општина, у сарадњи са домом 

здравља и са Заводом за заштиту 
здравља „Железнице Србије“, орга-
низовала је бесплатне прегледе за 
грађане. Општина је један од партне-
ра на пројекту „Локална самоуправа 
за 21. век“. Почео је пројекат за младе 
„Твоја идеја у твојој заједници“ у свим 
средњим школама на Савском венцу. 
Председник Општине Милош Видо-
вић, заједно са грађанима, засадио је 
20 стабала платана на дедињу. Отво-
рен је шалтер за помоћ суграђанима 
за пријаву за пензионерске картице. 
Подељена су ауто-седишта за децу 

до три године. Поводом Међународ-
ног дана жена, чланови и функцио-
нери ОО посетили су наше чланице и 
уручили им поклоне, купљене из лич-
них средстава. Сваке недеље предсе-
дници савета ОО организују пријем 
грађана којима је потребна правна 
помоћ, здравствени савет, помоћ из 
области социјалне заштите или ре-
шавање комуналног проблема. Члан 
Председништва дејан Кесар разгова-
рао је са грађанима на Зеленом венцу, 
а чланица ОО Весна Видовић на де-
дињу. Наши активисти и функционе-
ри редовно одржавају инфо пултове.

94. чукарица
НА ШТАНДОВИмА СА СУГРАђАНИмА

Поводом Светског дана 
шума, Савет за омладину ор-
ганизовао је велику акцију по-
шумљавања. Вредни омладин-
ци су у улици Петра Лековића 
засадили саднице јоргована 
и живе ограде, жардињере су 
оплеменили лавандом и посеја-
ли траву. На углу улица Кнеза 
Вишеслава и ратка Митровића 
засађено је седам садница ја-
вора. Активисти ОО очистили 

су парк у Сремчици. Чланови 
ОО припремили су пригодне 
поклоне за суграђанке поводом 
дана жена. Такође, активисти 
се свакодневно друже са су-
грађанима на инфо пултовима. 
у току је санација коловоза у 
улицама Црвено барјаче и Буда 
Томовића у насељу Беле воде, 
Поручника Спасића и Маше-
ре на Јулином брду и Вука Ка-
раџића у Остружници.



На оПелУ МаЈци ПатРиЈаРха ПоРфиРиЈа У цРКви ваЗНеСења ГоСПоДњеГ

ПРиКаЗ СПоСобНоСти воЈСКе СРбиЈе „ГРаНит 2023“ На воЈНоМ аеРоДРоМУ „ПУКовНиК-Пилот МилеНКо Павловић“

У РаЗГовоРУ Са ПРеДСеДНиКоМ РеПУблиКе СРПСКе 
МилоРаДоМ ДоДиКоМ, ПРеДСеДНиК СРбиЈе алеКСаНДаР 
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У ДоњоЈ ГРаДиНи и беоГРаДУ
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